
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання десятої  сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
 

м. Кременчук       30 червня 2016 року 
         Велика зала міської ради 
         10:00 год. 
 

Президія сесії: 
 
 
Малецький В.О.  – міський голова  
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  
 

Головуючий на пленарному засіданні десятої сесії міської ради VII 
скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
          Вранці 29 червня 2016 року Україна втратила свого славетного сина, 
оперного співака ВАСИЛЯ СЛІПАКА - бійця АТО з позивним «Мефістофель», 
українця, львів’янина і парижанина. Він загинув у районі Дебальцевого, в бою. 
 

(Депутати вшанували пам’ять загиблого хвилиною мовчання) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Просив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 
Данилівна, Почтовюк Андрій Борисович,  Шляхова Ольга Олегівна), лічильну 
комісію (Лозовик Дмитро Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Гордєєва 
Валентина Яківна, Іванян Геннадій Михайлович, Костромінов Сергій 
Анатолійович, Піддубна Оксана Миколаївна, Угніч Григорій Анатолійович, 
Шибашов Володимир Вікторович) бути готовими до роботи.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що засідання десятої сесії 
міської ради проводиться з використанням електронної системи голосування 
«РАДА - В». 
 



 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибуло та зареєструвалось 34 депутати. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за відкриття сесії. 

 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

  
Оголосив Х сесію Кременчуцької міської ради відкритою. 

 
(Звучав Гімн України) 

 
Малецький В.О. - міський голова 
 

На пленарне засідання десятої сесії міської ради запрошені: депутати 
Верховної Ради України, депутати обласної ради, прокурор міста, члени 
виконавчого комітету, начальник Кременчуцького міського відділу поліції ГУ 
НП України в Полтавський області, начальник управління СБУ м.Кременчука в 
Полтавській області, начальник Кременчуцького міськрайонного відділу 
Управління державної служби України з НС у Полтавській області, Єпископ 
Кременчуцький і Лубенський Владика Ніколай, Благочинний Кременчуцького 
округу Української православної церкви Київського патріархату протоієрей 
отець Володимир, начальники Автозаводської та Крюківської районних 
адміністрацій виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, керівники 
структурних підрозділів виконкому міської ради, акредитовані засоби масової 
інформації, громадськість міста. 
 

СКЛАД 
секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  

VII скликання 
 
1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 
2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 
3. Почтовюк Андрій Борисович  – від фракції політичної партії  

   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

4. Шляхова Ольга Олегівна   – від фракції «Батьківщина» 
 



СКЛАД 
лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 

VII скликання 
 

1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  
   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Гордєєва Валентина Яківна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
4. Іванян Геннадій Михайлович  – від фракції «Опозиційний блок» 
 
5. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 

   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
6. Піддубна Оксана Миколаївна  – від фракції «УКРОП» 
 
7. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
8. Шибашов Володимир Вікторович – від фракції «Рідне місто» 
 
 
Малецький В.О. - міський голова 
 
 Зачитав витяг з Наказу Генерального штабу – Головнокомандувача 
Збройних Сил України від 07 червня 2016 року № 255 про нагородження 
Почесним нагрудним знаком «За доблесну військову службу Батьківщині» за 
особисті заслуги у професійній підготовці, самовідданість і стійкість, виявлені 
під час виконання військового обов’язку в умовах, пов’язаних з ризиком для 
життя – Декусара Валерія Володимировича – заступника начальника штабу 5 
батальйонної тактичної групи з мобілізаційної бригади високомобільних 
десантних військ Збройних Сил України, підполковника. 
 

(Вручення нагороди та квітів) 
 

Малецький В.О. - міський голова 
 

Поздоровив  депутатів, які відсвяткували свій день народження в період 
між пленарними засіданнями: 
 
- Кавунник Дмитро Вікторович – відсвяткував день народження 10  червня – 
35 років (1981 р.), 



- Уніч Григорій Анатолійович – відсвяткував день народження 17 червня 
(1973 р.). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Згідно з розпорядженням від 14.06.2016 № 194 – Р «Про скликання Х сесії 
Кременчуцької міської ради Полтавської області VII скликання»  виносяться 
такі питання: 
 
1.  Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Президента України 
та Голови Верховної Ради України щодо недопущення виборів на територіях 
Донецької та Луганської областей, які є непідконтрольними українській владі. 
 
Доповідає: Павленко Г.М. – депутат міської ради 
 
2. Про звернення до Президента України та Верховної Ради України щодо 
ухвалення Закону України «Про статус депутатів місцевих рад». 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради 
 
3. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області до 
Міністра освіти і науки України Л.М.Гриневич, голови Полтавської обласної 
ради О.Ю.Біленького. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
 
4. Про заслуховування інформації керівника Кременчуцької місцевої 
прокуратури про стан законності, боротьби із злочинністю, охорони 
громадського порядку та результати діяльності на території м. Кременчука. 
 
Інформує: Скрипка А.В. – прокурор Кременчуцької місцевої прокуратури 
 
5. Про звіт та висновки щодо проведеної роботи та продовження строку 
повноважень тимчасової контрольної комісії з вивчення структури та 
чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання, 
створеної рішенням міської ради від 24.12.2015. 
 
Доповідає: Плескун О.В. – заступник голови тимчасової контрольної комісії 
 
6. Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2016. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
                                               управління 
 
7. Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 30.05.2016 № 480, від 06.06.2016 № 507 
 
Доповідають: Поляков В.Ю. – директор департаменту праці, соціального захис- 



                                               ту  населення та питань АТО виконавчого комітету 
                        Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти виконавчого 
                                                      комітету 
 
8. Про затвердження Положення про звання «Почесний громадянин міста 
Кременчука» в новій редакції. 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
9. Про створення відділення «Центр реабілітації  та адаптації учасників бойових 
дій, членів їх сімей та внутрішньо переміщених осіб». 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту праці, соціального захис- 
                                               ту  населення та питань АТО виконавчого комітету 
 
10. Про ліквідацію комунального закладу «Дитячий заклад оздоровлення та 
відпочинку «Супутник». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
                                                    молоді 
 
11. Про затвердження регіонального замовлення на підготовку робітничих 
професій, спеціальностей та спеціалізацій професійно – технічних навчальних 
закладів м. Кременчука на 2016 рік. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф.–директор департаменту освіти виконавчого комітету 
 
12. Про перейменування та затвердження статуту в новій редакції 
Кременчуцького навчально – виховного комплексу: загальноосвітня школа I 
ступеня № 15 – дошкільний навчальний заклад (ясла – садок) комбінованого 
типу Кременчуцької міської ради Полтавської області. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф.–директор департаменту освіти виконавчого комітету 
 
13. Про затвердження Програми оздоровлення та відпочинку членів профспілки 
органів місцевого самоврядування та їх дітей м. Кременчука на 2016 – 2020 
роки. 
 
Доповідає: Діденко Т.П. – голова комітету міської організації профспілки 
                                              працівників державних установ 
 
14. Про затвердження Положення про управління охорони здоров'я 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області у новій 
редакції. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я виконавчого 
                                             комітету 
 



15. Про закріплення комплексу будівель та споруд, що належать до 
комунальної власності територіальної громади міста Кременчука за 
комунальним закладом «Центр первинної медико – санітарної допомоги №1» 
на праві оперативного управління. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я виконавчого 
                                             комітету 
 
16. Про створення комунального закладу культури «Кременчуцький музей 
історії авіації і космонавтики».  
 
Доповідає: Кондрашов В.О.- начальник управління  культури і туризму 
 
17. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 29 листопада 2011 року «Про затвердження Комплексної програми 
розвитку культури і туризму міста Кременчука на 2012 – 2016 роки». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О.- начальник управління  культури і туризму 
 
18. Про затвердження Програми «Територіальна оборона на 2016 – 2018 роки». 
 
Доповідає: Шавров Ю.Є.- головний спеціаліст відділу з питань внутрішньої 
                                             політики 
 
19. Про закупівлю та передачу матеріально – технічних засобів підрозділам, які 
беруть участь в АТО. 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
                                                   ситуацій та цивільного захисту населення 
 
20. Про затвердження ліквідаційних балансів структурних підрозділів 
виконавчих     комітетів     Автозаводської     та     Крюківської     районних   рад 
м. Кременчука, що ліквідуються. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
 
21. Про затвердження проміжних ліквідаційних балансів виконавчих комітетів 
Автозаводської та Крюківської районних рад м. Кременчука, що ліквідуються, 
та прийняття до комунальної власності територіальної громади міста 
Кременчука майна, яке є власністю Автозаводської та Крюківської районних у 
місті Кременчуці рад. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управляння міського майна 
 
22. Про надання згоди на передачу житлових будинків №№ 54,56 по вул. 
Володимира Великого з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «Меридіан Кременчук». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 



23. Про затвердження Переліку вулиць, провулків, тупиків, проїздів, площ, 
парків та скверів міста Кременчука із змінами. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та архітек- 
                                                   тури виконавчого комітету 
 
24. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
25. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
26. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення ( відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
27. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
28. Про   надання   згоди   на   поділ   та   об'єднання   земельних   ділянок  в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
29. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
30. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
31. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду 
громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
32. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 



33. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
34. Про надання земельних ділянок в постійне користування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
35. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
36. Про   внесення   змін   до   рішень  органів  місцевого  самоврядування в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
37. Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського призначення в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
38. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 31 березня 
2015 року «Про затвердження Положення про порядок забезпечення учасників 
бойових дій, інвалідів війни, а також членів сімей загиблих учасників бойових 
дій, в тому числі учасників антитерористичної операції, земельними ділянками 
із земель комунальної власності міста Кременчука». 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
39. Про резервування земельних ділянок в м. Кременчуці для наступного 
відведення учасникам бойових дій, інвалідам війни, а також членам сімей 
загиблих учасників бойових дій, в тому числі учасників антитерористичної 
операції. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
40. Про делегування повноважень виконавчому комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області та внесення змін до рішення міської ради від 24 
лютого 2016 «Про затвердження Положення про комісію з розгляду земельних 
спорів та затвердження її складу». 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
41. Про перерозподіл бюджетних асигнувань, затверджених в міському 
бюджеті м. Кременчука на 2016 рік. 
 
Доповідає: Воловик М.Л. – начальник КВП «Кременчуцьке міське управління  
                                               капітального будівництва» 



42. Різне. 
 

Запропоновано проект порядку денного Х сесії міської ради прийняти за 
основу. 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що під час розгляду матеріалів на засіданнях депутатських  
комісій, надійшли наступні пропозиції щодо змін до проекту порядку денного. 

Постійні депутатські комісії з питань бюджету, фінансів, соціально – 
економічного розвитку та інвестиційної політики (голова комісії Плескун О.В.), 
з питань екології, регулювання земельних відносин, містобудування та 
архітектури (голова комісії Ульянов Р.А.) пропонують  питання порядку 
денного № 37 «Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського 
призначення в м. Кременчуці» - зняти з розгляду.  

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0  
«проти» - 2 
«не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 
 Депутат Плескун О.В. просив зарахувати його голос «за» (всього «за» - 
31). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Враховуючи звернення громадян з намірами розроблення детального 
плану території по вулиці Богдана Хмельницького,3, наявність документів, що 
свідчить про право власності на об’єкти нерухомого майна, відповідність їх 
намірів генеральному плану та плану зонування території міста, управління 
містобудування та архітектури пропонує включити додатково до порядку 
денного питання: 
 
1. Про початок роботи по розробці містобудівної документації міста 
Кременчука. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та 
                                                   архітектури виконавчого комітету 
 



Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 Просив показати межі ділянки з розробки містобудівної документації на 
екрані. 
 
Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та архітектури 
(з показом графічного матеріалу) 
 
 Надала коротку інформацію щодо суті питання. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Цікавився межами розробки ДПТ, зазначив, що всі міські ради при 
розробці меж ДПТ користуються межами мікрорайону чи кварталу, дане 
питання потребує доробки. Просив не поспішати в цьому питанні. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Зазначила, що не можна приймати рішення, не розуміючи питання. 
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
 
 Звернув увагу присутніх, що зараз виконавці прохають дозволу на 
початок  розроблення ПДП земельної ділянки, яка їм належить, а потім можна 
буде коригувати ті чи інші межі. 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
   
 Надав свої роз’яснення стосовно питання, що обговорюється. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зауважив, що підтримує всі дії інвесторів у місті Кременчуці та висловив 
свою думку з даного питання. Просив депутатів не поспішати з прийняттям 
рішення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що постійна депутатська комісія з питань екології, 
регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури (голова 
комісії Ульянов Р.А.) пропонує не включати додаткове питання до порядку 
денного -  про це заявила депутат Піддубна О.М. у своєму виступі. 
 
Ульянов Р.А. -  депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок  

Петра Порошенка «Солідарність» 
 



 Пояснив, що це – неправдива інформація, комісія такого рішення не 
виносила, це була пропозиція депутата Піддубної О.М., підтримки (чотирьох 
голосів) не було.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування включення додаткового питання в порядок 
денний. 

Голосували:  «за» - 21 
«утрималось» - 8  
«проти» - 1 
«не голосувало» - 8 

(не включено до порядку денного) 
(поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив наступні зміни до порядку денного.  
 

Розглянувши звернення фізичних та юридичних осіб, управління 
земельних ресурсів пропонує включити додатково до порядку денного 
наступний  проект рішення: 
 
2. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
 

Голосували:  «за» -  28 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

(включено до порядку денного) 
 

Розглянувши клопотання юридичних осіб та проекти землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок для зміни цільового призначення, управління 
земельних ресурсів пропонує включити додатково до порядку денного 
наступний  проект рішення: 
 
3. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  

 
Голосували:  «за» -  29 

«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

(включено до порядку денного) 
 

Департамент праці, соціального захисту населення та питань АТО у 
співпраці з громадськими організаціями міста та фракцією «Рідне місто» 
розробив механізм отримання одноразової матеріальної допомоги за програмою 
«Турбота». Депутат міської ради Шибашов В.В. пропонує включити 
додатково до порядку денного проект рішення: 
 
4. Про внесення змін до Програми соціального забезпечення та соціального 
захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 2016 рік. 
 
Доповідає: Шибашов В.В. – депутат міської ради 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(включено до порядку денного) 
 

З часу проведення АТО в Україні на її заході мобілізовано понад 900 
кременчужан, в тому числі і волонтерів. Прийняття Програми суттєво 
полегшить виснажливе навантаження на кременчуцьких волонтерів в АТО та 
забезпечить якісне виконання статутних завдань громадських волонтерських 
організацій. Депутат міської ради Павленко Г.М. та міська громадська 
організація «Громадський контроль та допомога» пропонують включити 
додатково до порядку денного проект рішення: 
 
5. Про прийняття міської Програми надання фінансової допомоги 
неприбутковим громадським волонтерським організаціям в АТО м. 
Кременчука на 2016 – 2017 роки. 
 
Доповідає: Павленко Г.М. – депутат міської ради 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

(включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  
 Запропонував включити всі депутатські запити до порядку денного і 
прийняти в цілому порядок денний. 



Порядок денний та регламент роботи  
Х сесії Кременчуцької міської ради: 

 
1. Депутатський запит щодо виділення коштів з міського бюджету на оплату 
робіт і витрат, пов’язаних з перенесенням лінії електромереж ПАТ 
«Полтаваобленерго» з земельної ділянки у кварталі 285 м.Кременчука, де 
передбачено будівництво індивідуальних гаражів 
 
Доповідає: Іванян Г.М. –    депутат міської ради від фракції «Опозиційний  
   (5 хв.)            блок»  
        
2. Депутатський запит про узгодження спірних питань в оформленні 
спадщини мешканцями вулиці Красноградська м.Кременчука, в установчих 
документах яких вона  має назву «Червоноградська».  
 
Доповідає: Іванян Г.М. –    депутат міської ради від фракції «Опозиційний  
   (5 хв.)            блок»  
 
3. Депутатський запит щодо призупинення укладення договорів про 
надання послуг на  водопостачання та водовідведення (приєднання) 
споживачам між мешканцями м.Кременчука та КП «Кременчукводоканал» до 
узгодження умов таких договорів з Антимонопольним комітетом України та 
перевірки процедури їх укладення на відповідність чинному законодавству 
України. 
 
Доповідає: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної  
   (5 хв.)           партії «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
4. Депутатський запит щодо незакриття діючих приміщень правобережної 
частини м.Кременчука до визначення їх подальшого функціонального 
призначення та до початку конкретних заходів щодо їх подальшого 
використання. 
 
Доповідає: Головко В.Д. –      депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
   (5 хв.)    
 
5. Депутатський запит щодо користування системою «Рада-В» при записі на 
виступи. 
 
Доповідає: Костромінов С.А. – депутат міської ради від фракції політичної   
   (5 хв.)        партії «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
6. Депутатський запит щодо необхідності реалізації заходів Програми 
фінансової підтримки комунальних підприємств м.Кременчука на 2016 рік, 
затвердженої рішенням Кременчуцької міської ради Полтавської області від 
01.04.2016. 
 
Доповідає: Костромінов С.А. – депутат міської ради від фракції політичної   



   (5 хв.)        партії «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
7. Депутатський запит щодо недотримання умов, за яких підприємству 
«Будінвест» продовжено договір оренди земельної ділянки, розташованої за 
адресою: бульв. Лесі Українки, 72-б. 
 
Доповідає: Костромінов С.А. – депутат міської ради від фракції політичної   
   (5 хв.)        партії «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
8. Заява про викривлення інформації стосовно відпрацювання чіткого 
механізму обліку грошових коштів (благодійних внесків), матеріальних засобів 
у навчальних закладах міста. 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
   (5 хв.)   
 
9. Заява щодо збільшення податку на землю, що призведе до скорочення 
робочих місць, закриття підприємств, підняття рівня криміногенної ситуації. 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
   (5 хв.)   
 
10. Депутатський запит щодо звільнення з займаних посад заступників 
міського голови . 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
   (5 хв.)   
 
11. Депутатський запит щодо створення тимчасової контрольної комісії з 
метою перевірки дотримання норм трудового законодавства України стосовно 
водіїв та кондукторів КП «Кремеченчуцьке тролейбусне управління» 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
   (5 хв.)   
 
12. Депутатський запит про облаштування на пустуючому полі у кварталі 278 
м.Кременчука спортивного майданчика. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
   (5 хв.)   
 
13. Депутатський запит щодо нових пропозицій про перейменування тупиків 
міста. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
   (5 хв.)   
 
14. Депутатський запит щодо ініціювання перевірки уповноваженими 
органами підприємницької діяльності суб’єктів господарювання, які 



здійснюють сезонні пасажирські перевезення до окупованої території 
Кримського півострова з Кременчука та розповсюджують відповідну рекламну 
продукцію по місту. 
 
Доповідає: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної  
   (5 хв.)            партії «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
15. Депутатський запит щодо спорудження системи водовідведеня стічних 
вод від будинків на вулицях Нагірна, 4 та Європейська, 64 з одночасним 
ремонтом дорожнього покриття. 
 
Доповідає: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
   (5 хв.) 
 
16. Депутатський запит щодо вирішення питання облаштування і приведення 
до відповідних норм контейнерного майданчика для сміття у дворі будинку по 
просп.Свободи, 47. 
 
Доповідає: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
   (5 хв.) 
 
17. Депутатський запит щодо популяризації реґбі як олімпійського виду 
спорту серед кременчужан та його фінансової підтримки. 
 
Доповідає: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
   (5 хв.) 
 
18.  Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Президента 
України та Голови Верховної Ради України щодо недопущення виборів на 
територіях Донецької та Луганської областей, які є непідконтрольними 
українській владі. 
 
Доповідає: Павленко Г.М. – депутат міської ради 
   (5 хв.) 
 
19. Про звернення до Президента України та Верховної Ради України щодо 
ухвалення Закону України «Про статус депутатів місцевих рад». 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради 
   (5 хв.) 
 
20. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Міністра освіти і науки України Л.М.Гриневич, голови Полтавської обласної 
ради О.Ю.Біленького. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
   (5 хв.) 
 



21. Про заслуховування інформації керівника Кременчуцької місцевої 
прокуратури про стан законності, боротьби із злочинністю, охорони 
громадського порядку та результати діяльності на території м. Кременчука. 
 
Інформує: Скрипка А.В. – прокурор Кременчуцької місцевої прокуратури 
   (20 хв.) 
 
22. Про звіт та висновки щодо проведеної роботи та продовження строку 
повноважень тимчасової контрольної комісії з вивчення структури та 
чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання, 
створеної рішенням міської ради від 24.12.2015. 
 
Доповідає: Плескун О.В. – заступник голови тимчасової контрольної комісії 
   (15 хв.) 
 
23. Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2016. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
    (10 хв.)         управління 
 
24. Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 30.05.2016 № 480, від 06.06.2016 № 507. 
 
Доповідають: Поляков В.Ю. – директор департаменту праці, соціального захис- 
    (10 хв.)            ту  населення та питань АТО виконавчого комітету 
                        Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти виконавчого 
                                                      комітету 
 
25. Про затвердження Положення про звання «Почесний громадянин міста 
Кременчука» в новій редакції. 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
   (10 хв.) 
 
26. Про створення відділення «Центр реабілітації  та адаптації учасників 
бойових дій, членів їх сімей та внутрішньо переміщених осіб». 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту праці, соціального захис- 
   (10 хв.)          ту  населення та питань АТО виконавчого комітету 
 
27. Про ліквідацію комунального закладу «Дитячий заклад оздоровлення та 
відпочинку «Супутник». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
   (5 хв.)      молоді 
 



28. Про затвердження регіонального замовлення на підготовку робітничих 
професій, спеціальностей та спеціалізацій професійно – технічних навчальних 
закладів м. Кременчука на 2016 рік. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти виконавчого коміте- 
    (5 хв.)     ту 
 
29. Про перейменування та затвердження статуту в новій редакції 
Кременчуцького навчально – виховного комплексу: загальноосвітня школа I 
ступеня № 15 – дошкільний навчальний заклад (ясла – садок) комбінованого 
типу Кременчуцької міської ради Полтавської області. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти виконавчого коміте- 
    (10 хв.)    ту 
 
30. Про затвердження Програми оздоровлення та відпочинку членів профспілки 
органів місцевого самоврядування та їх дітей м. Кременчука на 2016 – 2020 
роки. 
 
Доповідає: Діденко Т.П. – голова комітету міської організації профспілки 
    (10 хв.)       працівників державних установ 
 
31. Про затвердження Положення про управління охорони здоров'я 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області у новій 
редакції. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я виконавчого 
    (10 хв.)        комітету 
                                           
32. Про закріплення комплексу будівель та споруд, що належать до 
комунальної власності територіальної громади міста Кременчука за 
комунальним закладом «Центр первинної медико – санітарної допомоги №1» 
на праві оперативного управління. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я виконавчого 
   (10 хв.)        комітету 
                                              
33. Про створення комунального закладу культури «Кременчуцький музей 
історії авіації і космонавтики».  
 
Доповідає: Кондрашов В.О.- начальник управління  культури і туризму 
   (10 хв.) 
 
34. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 29 листопада 2011 року «Про затвердження Комплексної програми 
розвитку культури і туризму міста Кременчука на 2012 – 2016 роки». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О.- начальник управління  культури і туризму 



   (10 хв.) 
 
35. Про затвердження Програми «Територіальна оборона на 2016 – 2018 роки». 
 
Доповідає: Шавров Ю.Є.- головний спеціаліст відділу з питань внутрішньої 
   (10 хв.)       політики 
 
36. Про закупівлю та передачу матеріально – технічних засобів підрозділам, які 
беруть участь в АТО. 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
    (10 хв.)    ситуацій та цивільного захисту населення 
                                                   
37. Про затвердження ліквідаційних балансів структурних підрозділів 
виконавчих     комітетів     Автозаводської     та     Крюківської     районних   рад 
м. Кременчука, що ліквідуються. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управляння міського майна 
   (15 хв.) 
 
38. Про затвердження проміжних ліквідаційних балансів виконавчих комітетів 
Автозаводської та Крюківської районних рад м. Кременчука, що ліквідуються, 
та прийняття до комунальної власності територіальної громади міста 
Кременчука майна, яке є власністю Автозаводської та Крюківської районних у 
місті Кременчуці рад. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
   (15 хв.) 
 
39. Про надання згоди на передачу житлових будинків №№ 54,56 по вул. 
Володимира Великого з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «Меридіан Кременчук». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (5 хв.) 
 
40. Про затвердження Переліку вулиць, провулків, тупиків, проїздів, площ, 
парків та скверів міста Кременчука із змінами. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та архітек- 
    (5 хв.)    тури виконавчого комітету 
                                                    
41. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 



42. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
43. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення ( відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
44. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
45. Про   надання   згоди   на   поділ   та   об'єднання   земельних   ділянок  в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
46. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
47. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
48. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду 
громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
49. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
50. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 



Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
51. Про надання земельних ділянок в постійне користування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
52. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
53. Про   внесення   змін   до   рішень  органів  місцевого  самоврядування в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
54. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 31 березня 
2015 року «Про затвердження Положення про порядок забезпечення учасників 
бойових дій, інвалідів війни, а також членів сімей загиблих учасників бойових 
дій, в тому числі учасників антитерористичної операції, земельними ділянками 
із земель комунальної власності міста Кременчука». 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
55. Про резервування земельних ділянок в м. Кременчуці для наступного 
відведення учасникам бойових дій, інвалідам війни, а також членам сімей 
загиблих учасників бойових дій, в тому числі учасників антитерористичної 
операції. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
56. Про делегування повноважень виконавчому комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області та внесення змін до рішення міської ради від 24 
лютого 2016 «Про затвердження Положення про комісію з розгляду земельних 
спорів та затвердження її складу». 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (10 хв.) 
57. Про перерозподіл бюджетних асигнувань, затверджених в міському 
бюджеті м. Кременчука на 2016 рік. 
 
Доповідає: Воловик М.Л. – начальник КВП «Кременчуцьке міське управління  
   (5 хв.)          капітального будівництва» 
 



58. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
   (5 хв.) 
 
59. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
   (5 хв.) 
 
60. Про внесення змін до Програми соціального забезпечення та соціального 
захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 2016 рік. 
 
Доповідає: Шибашов В.В. – депутат міської ради 
   (10 хв.) 
 
61. Про прийняття міської Програми надання фінансової допомоги 
неприбутковим громадським волонтерським організаціям в АТО м. Кременчука 
на 2016 – 2017 роки. 
 
Доповідає: Павленко Г.М. – депутат міської ради 
   (5 хв.) 
 
62. Різне. 
   (30 хв.) 
 

Голосували:  «за» - 36 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(порядок денний затверджено в цілому) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Запропонував час розгляду питань визначати в процесі обговорення в 
залежності від кількості депутатів, які захочуть брати участь у цьому процесі. 
Перерву пропонується зробити після оголошення всіх депутатських запитів. 
 
 Під час заслуховування депутатських запитів депутати виходили та 
заходили до зали. 
 
1. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо виділення коштів з міського 

бюджету на оплату робіт і витрат, пов’язаних з перенесенням 
лінії електромереж ПАТ «Полтаваобленерго» з земельної 
ділянки у кварталі 285 м.Кременчука, де передбачено 
будівництво індивідуальних гаражів 



Інформував: Іванян Г.М. –    депутат міської ради від фракції  
                         «Опозиційний блок»  

(депутатський запит зачитано) 
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
 
 Прокоментував питання, зазначив, що змушені надавати такі земельні 
ділянки, повідомив про перспективні роботи на цій території. Просив 
підтримати цей депутатський запит. 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 35 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
2.СЛУХАЛИ: Депутатський запит про узгодження спірних питань в  

оформленні спадщини мешканцями вулиці Красноградська 
м.Кременчука, в установчих документах яких вона  має назву 
«Червоноградська».  
Інформував: Іванян Г.М. –    депутат міської ради від фракції  
                         «Опозиційний блок»  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 36 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
3. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо призупинення укладення договорів  

про надання послуг на  водопостачання та водовідведення 
(приєднання) споживачам між мешканцями м.Кременчука та 
КП «Кременчукводоканал» до узгодження умов таких 
договорів з Антимонопольним комітетом України та 
перевірки процедури їх укладення на відповідність чинному 
законодавству України. 
Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції  

політичної партії «Об’єднання 
«САМОПОМІЧ» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 



Голосували:  «за» - 22 
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 11 
 

 Депутат Гордєєва В.Я. просила зарахувати її голос «за» (всього «за» - 23). 
 
4. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо незакриття діючих приміщень  

правобережної частини м.Кременчука до визначення їх 
подальшого функціонального призначення та до початку 
конкретних заходів щодо їх подальшого використання. 
Інформувала: Головко В.Д. –  депутат міської ради від  

 фракції «Рідне місто»  
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
5. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо користування системою «Рада-В»  

при записі на виступи. 
Інформував: Костромінов С.А. – депутат міської ради від  

фракції політичної  партії 
«Радикальна партія Олега 
Ляшка» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 10 
«утрималось» - 8 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 18 

 
6. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо необхідності реалізації заходів  

Програми фінансової підтримки комунальних підприємств 
м.Кременчука на 2016 рік, затвердженої рішенням 
Кременчуцької міської ради Полтавської області від 
01.04.2016. 
Інформував: Костромінов С.А. – депутат міської ради від  



фракції політичної  партії 
«Радикальна партія Олега 
Ляшка» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 22 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 14 

 
7. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо недотримання умов, за яких  

підприємству «Будінвест» продовжено договір оренди 
земельної ділянки, розташованої за адресою: бульв. Лесі 
Українки, 72-б. 
Інформував: Костромінов С.А. – депутат міської ради від  

фракції політичної  партії 
«Радикальна партія Олега 
Ляшка» 

(депутатський запит зачитано) 
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
 
 Повідомив про звернення власника щодо розподілу цієї ділянки під 
будівництво та автостоянку та сплати податків відповідно. 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 22 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 12 

 
 Депутат Плескун О.В. просив зарахувати його голос «за» (всього «за» - 
23). 
 
8. СЛУХАЛИ: Заяву про викривлення інформації стосовно відпрацювання  

чіткого механізму обліку грошових коштів (благодійних 
внесків), матеріальних засобів у навчальних закладах міста. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від  

фракції УКРОП 
 

Інформацію взято до відома. 
 



9. СЛУХАЛИ: Заяву щодо збільшення податку на землю, що призведе до  
скорочення робочих місць, закриття підприємств, підняття  
рівня криміногенної ситуації. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від  

фракції УКРОП 
 

Інформацію взято до відома. 
 

10. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо звільнення з займаних посад  
заступників міського голови . 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від  

фракції УКРОП 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 9 
«утрималось» - 3 
«проти» - 4 
«не голосувало» - 16 

(поіменне голосування) 
 
11. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо створення тимчасової контрольної  

комісії з метою перевірки дотримання норм трудового 
законодавства України стосовно водіїв та кондукторів КП 
«Кременчуцьке тролейбусне управління» 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від  

фракції УКРОП 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 21 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 10 

(поіменне голосування) 
 
12. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про облаштування на пустуючому полі у  

кварталі 278 м.Кременчука спортивного майданчика. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від  

фракції УКРОП 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 



Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
13. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо нових пропозицій про  

перейменування тупиків міста. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від  

фракції УКРОП 
(усний депутатський запит озвучено) 

 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 12 
«утрималось» - 2 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 17 

 
14. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо ініціювання перевірки  

уповноваженими органами підприємницької діяльності 
суб’єктів господарювання, які здійснюють сезонні 
пасажирські перевезення до окупованої території Кримського 
півострова з Кременчука та розповсюджують відповідну 
рекламну продукцію по місту. 
Інформувала: Павленко Г.М. – депутат міської ради від  

фракції політичної партії 
«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 22 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 12 

 
15. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо спорудження системи  

водовідведення стічних вод від будинків на вулицях Нагірна, 
4 та Європейська, 64 з одночасним ремонтом дорожнього 
покриття. 
Інформував: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції  

«Рідне місто»  
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 



Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
16. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо вирішення питання облаштування і  

приведення до відповідних норм контейнерного майданчика 
для сміття у дворі будинку по просп.Свободи, 47. 
Інформував: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції  

«Рідне місто»  
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 18 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 17 

 
17. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо популяризації реґбі як  

олімпійського виду спорту серед кременчужан та його  
фінансової підтримки. 
Інформував: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції  

«Рідне місто»  
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
18. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до  

Президента України та Голови Верховної Ради України щодо 
недопущення виборів на територіях Донецької та Луганської 
областей, які є непідконтрольними українській владі. 
Доповідач: Павленко Г.М. – депутат міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу та в цілому. 

 
Голосували:  «за» - 16 



«утрималось» - 4 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 14 

 
Павленко Г.М.  – депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
 Висловилась щодо непорозуміння цього питання, адже воно було 
прийнято на попередній сесії як депутатський запит. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зауважив, що Президент України повідомив, що вибори в цих областях 
відбудуться тільки тоді, коли буде відновлено контроль над державним 
кордоном, виведено звідти російські війська, зброю і таке інше. Це питання 
вирішено на рівні держави і позиція чітка. 
 
Курченко-Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
                                      «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Зазначив, що більшість депутатів не розібрались в суті цього питання. 
Висловив бачення виборів на Донбасі. 
 

На екрані виведено результати поіменного голосування. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
                            Порошенка «Солідарність» 

 
 Пояснив свою позицію з приводу голосування, зауважив на необхідності 
виваженого коригування тексту звернення. 
  
Кравченко М.М. – громадський активіст 
 
 Зазначив, що сам дух документа передає ставлення до цих виборів, вказав 
на позицію депутатів, які не голосували. 

 
Харченко Л.Ю. - громадський активіст 
 
 Висловив свою думку з цього питання. 
 
Полюхович С.А. - керівник громадського об’єднання «Громадський контроль  
     та допомога» 
 
 Зауважив на формальностях, що заважають приймати правильне рішення. 
Пропонував переголосувати це питання. 



Жоган Ю. - громадський активіст 
 
 Закликав прийняти це рішення, оскільки це – рішення громади, і, 
ймовірно,  потім вища влада дослухається до нас. 

 
Павленко Г.М.  – депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
 Зазначила на необхідності внесення змін до тексту звернення та 
відсутності питань з боку юридичного управління під час підготовки рішення 
на сесію. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував скоригувати текст і повернутись до цього питання. 
 
Будянський В.С. - представник ГО «Захист дітей війни» 
 
 Висловив своє враження від голосування. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував повернутись до голосування по розгляду питання 
(процедурне питання).  
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

(повернулись до голосування) 
 

Депутати Ульянов Р.А. та Павленко Г.М. радились з приводу внесення 
правок до тексту звернення. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
Павленко Г.М.  – депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 



 Озвучила редакційну правку, зачитала весь текст звернення: 
«До Кременчуцької міської ради звернулись представники громадських 

Організацій «Цивільний корпус «АЗОВ», «АТО-Майдан-Кременчук» та 
«Об’єднання учасників та ветеранів АТО Кременчука», яких непокоїть питання 
виборів на Донбасі за умов фактичного контролю з боку представників 
Російської Федерації та її 3 армійських корпусів.     

Два роки на Сході йде неоголошена війна. Україна віддала в цій війні 
безліч сил і життів своїх дітей. 
 Зараз перед народом стоять завдання виживання та збереження 
державності. Про це питання намагаються не говорити українські політики, 
сором’язливо відводячи очі. Це питання виборів на Донбасі. Проведення 
виборів без відновлення контролю над кордоном зі сторони України є вимогою 
Росії.  

Вибори за нав’язаним планом – це вибори під дулами автоматів 
сепаратистів. Це означає недопущення українських партій, журналістів та 
вимушених переселенців. Це означає дозвіл на голосування приїжджих росіян. 
Це означає абсолютне узаконення влади терористів і їх псевдодержав. 
Фактично ми визнаємо перед всім світом сепаратистські утворення,  їх 
легітимність. 
 Це є капітуляцією з тієї простої причини, що Україна не отримує жодних 
гарантій, термінів і механізмів роззброєння терористів, виведення російських 
військ, відновлення українського контролю над  кордоном. 
 Якщо Рада і Президент вирішать проводити вибори на Донбасі без 
відновлення контролю над окупованою територією, це означатиме остаточну 
втрату суверенітету над цими територіями, це початок розповзання 
сепаратистської гангрени по Україні.  
 Тільки ми рішучим «НІ» можемо зупинити їх. Українці повинні 
виступити проти капітуляції!  
 Депутатський корпус Кременчуцької міської ради та представники 
громадських організацій Кременчука звертаються до Вас з вимогою не 
допустити проведення виборів на територіях Донецької та Луганської областей, 
які є непідконтрольними українській владі з вищенаведених причин. 
 Розраховуємо на Ваше розуміння та державницьку відповідальність перед 
громадянами України». 
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Доручив Павленко Г.М. доопрацювати текст звернення разом із 
секретаріатом. 
 Поставив на голосування редакційні правки до тексту звернення. 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 



(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням змін, як рішення  
міської ради  (додається). 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(поіменне голосування) 
 

 Міський голова оголосив перерву в роботі сесії до 13.00 
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запросив депутатів займати місця в залі. 
Зареєструвалось – 25 депутатів. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили депутати. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
  

19. СЛУХАЛИ:  Про звернення до Президента України та Верховної Ради  
України щодо ухвалення Закону України «Про статус 
депутатів місцевих рад». 
Доповідач: Піддубна О.М. – депутат міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив проект рішення на голосування за основу і в цілому. 
 
ВИРІШИЛИ:  не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 

 
Голосували:  «за» - 12 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 11 

 
Депутат Гордєєва В.Я. просила зарахувати її голос «за» (всього «за» - 13).

  
20. СЛУХАЛИ:  Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради  

Полтавської області до Міністра освіти і науки України 
Л.М.Гриневич, голови Полтавської обласної ради 
О.Ю.Біленького. 



Доповідач: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається).  
 
Голосували:  «за» - 24 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(поіменне голосування) 
 

 Депутат Гордєєва В.Я. просила зарахувати її голос «за» (всього «за» - 25). 
 
21. СЛУХАЛИ :  Про заслуховування інформації керівника Кременчуцької  

місцевої прокуратури про стан законності, боротьби із 
злочинністю, охорони громадського порядку та результати 
діяльності на території м. Кременчука. 
Інформував: Скрипка А.В. – прокурор Кременчуцької  

         місцевої прокуратури 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Попередив депутатів, що статистика в попередній інформації дещо 
змінилась, буде надано нову інформацію (усну). 
 
Скрипка А.В. – прокурор Кременчуцької місцевої прокуратури 
 
 «Згідно з ст.6 ч.3 Законом України «Про прокуратуру» керівник місцевої 
прокуратури на відкритому пленарному засіданні відповідної ради не більше 
двох разів на рік інформує відповідну адміністративно-територіальну одиницю 
про результати діяльності на цій території шляхом надання узагальнених 
статистичних та аналітичних даних. Було підготовлено та направлено на адресу 
Кременчуцької міської ради необхідну інформацію про результати діяльності 
місцевої прокуратури впродовж цього року. І станом на сьогоднішній день дані 
дещо змінились. Тому буде надана інформація з урахуванням тих змін.  
 Так, з метою протидії та попередження злочинності за ініціативою 
керівника Кременчуцької місцевої прокуратури протягом 5 місяців 2016 року 
проведено координаційну нараду, на якій розглядалися питання протидії 
корупції та злочинності як в цілому, так і на окремих напрямках. Створено три 
спільні міжвідомчі групи по протидії окремим видам кримінальних 
правопорушень, таким як проти життя і здоров’я,  проти власності, а також 
окремо протидії корупції та іншим злочинам  на пріоритетних напрямках, таких 
як бюджет та земельні відносини. При здійсненні координаційної діяльності  
зусилля спрямовувались на досягнення  конкретних результатів, щодо 



зниження рівня злочинності, захисту та поновлення прав і свобод громадян та 
інтересів держави, відшкодуванню завданих збитків.  
 В місті Кременчуці протягом першої половини 2016 року відмічається 
зростання злочинності на 12,9%, хоча протягом І кварталу такий зріст складав 
18,5 % у порівнянні з аналогічним періодом минулого року. На даний час 
завдяки скоординованій діяльності  правоохоронних органів маємо певне 
зниження росту злочинності. За вказаний період зареєстровано 3 216 
кримінальних проваджень, з них тяжких та особливо тяжких -  617, середньої 
тяжкості  - 1 230, невеликої тяжкості – 499.  
 Дещо вищою за середньообласну є питома вага злочинів проти власності 
– 80,1% (по області 71, 5%), їх динаміка складає + 25,3% порівняно з минулим 
роком, по області +23,9%). У порівнянні з аналогічним періодом минулого року 
на 3,4% зменшилася кількість розбійних нападів, відсоток розкриття злочинів 
вказаної категорії становить 66,7% і є вищим за середньообласний. У 
порівнянні зі звітним періодом минулого року на 13% зросла кількість злочинів 
у сфері господарської діяльності. На 64,7% зменшилась кількість вчинених 
злочинів проти довкілля. У порівнянні з минулим роком на 175% збільшилась 
кількість випадків порушення правил безпеки руху або експлуатації транспорту 
особами, які керують транспортними засобами, та зменшилась кількість 
випадків незаконного заволодіння транспортними засобами (з 35 до 23, що 
становить 34,3%). Зменшилась кількість злочинів, учинених особами у стані 
алкогольного сп’яніння, з 15 до 12 або на -20,0%,  по області зменшення на -
11%, та кількість злочинів, вчинених групою осіб – з 39 до 16, що становить 
суттєвий спад на 59,%. Зменшилася кількість злочинів проти життя та здоров’я 
особи – 1,3%. Крім того відсутні випадки вчинення злочинів проти статевої 
свободи та недоторканості особи, на 15,8% зменшилась кількість злочинів 
проти громадського порядку та моральності.  
 Залишається складною ситуація у м.Кременчуці щодо виявлення злочинів 
у сфері обігу наркотичних засобів. Поточного року їх виявлено на 43,5% 
менше, ніж у 2015 році, у тому числі не так активно проводяться заходи щодо 
документування незаконного збуту наркотичних речовин. Як наслідок, їх 
виявлено на 67,2% менше, ніж минулого року. 
 Відсоток розкриття злочинів становить 29,1%, тяжких та особливо 
тяжких злочинів – 26,9%. 
 Окремо хочу зупинитись на деяких прикладах проведеної роботи. Так, 
Кременчуцькою місцевою прокуратурою здійснюється процесуальне 
керівництво досудовим розслідуванням у кримінальних провадженнях, 
досудове розслідування яких проводиться слідчими фіскальної служби. Завдяки 
принциповій позиції процесуальних керівників та належній організації роботи 
слідчо-оперативних підрозділів до суду для розгляду по суті скеровано 
кримінальне провадження відносно службових осіб одного з підприємств 
м.Кременчука, якими до державного бюджету відшкодовано понад 1 млн.грн. 
несплачених податків та обов’язкових платежів. Крім того, до суду для 
розгляду протягом даного періоду по суті скеровано кримінальне провадження, 



сума несплачених податків та обов’язкових платежів у якому склала майже 4 
млн.грн. Судовий розгляд даних кримінальних проваджень триває. 
 Крім того, 16 травня 2016 року вироком Кременчуцького районного суду 
Полтавської області відомого місцевого наркоторговця засуджено до 5 років 
позбавлення волі за кримінальне правопорушення передбачене ч.1 ст.307 
Кримінального кодексу України, а саме незаконне виробництво, виготовлення, 
придбання, зберігання, перевезення чи пересилання з метою збуту, а також 
незаконний збут наркотичних засобів.  

У Кременчуцькій місцевій прокуратурі нагляд за додержанням законів 
під час проведення досудового розслідування здійснюється у формі 
процесуального керівництва працівниками прокуратури, якими забезпечено 
належне процесуальне керівництво відповідно до вимог Кримінального 
процесуального кодексу України.  
 За вказаний період до суду скеровано 429 обвинувальних актів, з яких 
вже розглянуто з ухваленням вироку 262. 
 Завдяки вжитим координаційним заходам та заходам, направленим на 
профілактику дитячої злочинності, спостерігається тенденція до зниження 
рівня дитячої злочинності на 73,3 % по м.Кременчуку. Крім того прокуратурою 
прийнято участь у двох спільних нарадах з органами освіти м.Кременчука щодо 
необхідності посилення профілактики серед неповнолітніх та в круглих столах 
за участю психологів навчальних закладів. Протягом 2016 року розпочато 48 
кримінальних проваджень щодо неповнолітніх, закінчено розслідування та 
скеровано до суду 24. На даний час судом розглянуто 31 кримінальне 
провадження з урахуванням проваджень минулого року з постановленим 
рішенням. Протягом поточного року суду з постановою  обвинувального 
вироку розглянуто кримінальне провадження чотирма епізодами про втягнення, 
тобто ст.304 Кримінального кодексу України – втягнення неповнолітніх у 
злочинну діяльність. На даний час у Кременчуцькій виховній колонії 
утримується 48 вихованців. Щомісячно прокуратурою проводиться перевірка 
стану утримання неповнолітніх та особистий прийом вихованців. За 
результатами перевірок внесено документ реагування, який задоволено. За 2016 
рік керівництвом Кременчуцької місцевої прокуратури на особистому прийомі 
у виховній колонії прийнято 7 вихованців, яким надано роз’яснення та надано 
юридично-правову допомогу.  
 На виконання вимог ст.72 Кримінального кодексу України щодо 
зарахування строку попереднього ув’язнення на даний час  розглянуто 
клопотання щодо 43 вихованців, три  з яких звільнено негайно з місць 
утримання. Крім того, протягом поточного року до семи вихованців 
застосовано умовно-дострокове звільнення. Кременчуцькою місцевою 
прокуратурою розглядається стан виконання покарань, не пов’язаних з 
позбавленням волі, що застосовані відносно неповнолітніх. Зокрема, на кінець 
квітня на обліку в кримінально-виконавчій інспекції перебуває 15 
неповнолітніх. Протягом поточного року прокуратурою активізовано 
прокурорську діяльність у сфері представництва інтересів дітей держави в суді. 
В поточному році прокуратурою заявлено 17 позовних заяв, 9 з яких 



задоволено. Забезпечено участь прокурора у 19 справах. Крім того, 
Кременчуцька місцева прокуратура зареєструвала кримінальне провадження за 
ч.2 ст.190 «шахрайство, що завдало значної шкоди потерпілому», за фактом 
незаконного продажу квартири площею більше 20 м, яка належала 
неповнолітній дитині.  
 Також за результатом опрацювання стану проведення виплат дітям-
сиротам та дітям, позбавленим батьківського піклування одноразових допомог 
при випуску з Кременчуцької спеціалізованої школи-інтернату І-ІІІ ступенів 
імені Макаренка Полтавської обласної ради  випускники отримали одноразову 
грошову допомогу у розмірі 1500 грн., що порушує вимоги чинного 
законодавства. В зв’язку з чим прокуратурою заявлені 5 адміністративних 
позовів в інтересах неповнолітніх про стягнення коштів в розмірі 6 216 грн. на 
загальну суму 31 080 грн.,  4 осіб вже отримали кошти в сумі 24 864 грн. Також 
Кременчуцькою місцевою прокуратурою заявлено позов про визнання 
протиправної бездіяльності та зобов’язання вчинити певні дії щодо 
нарахування стипендій на 2015-2016 роки вихованцям Кременчуцької виховної 
колонії Управління Державної пенітенціарної служби України в Полтавській 
області, які навчаються в державному професійно-технічному навчальному 
закладі Кременчуцьке професійно-технічне училище. Проводиться активна 
робота в напрямку захисту житлових прав дітей.   Заявлено 5 позовів та 
накладено заборону на відчуження майна, право користування яким належить 
дітям-сиротам та дітям, позбавленим батьківського піклування на суму 38 
тис.грн., з них задоволено 2 позови на суму 22 тис.грн., три перебувають у 
провадженні в суді. Впродовж 2016 року прокуратурою до суду пред’явлено 51 
позов про стягнення   з боржників коштів на загальну суму 995 тис.грн., з них в 
господарському судочинстві – 4 на суму 128 тис.грн., у цивільному судочинстві 
– 2 на суму 6 тис.грн., у кримінальному судочинстві – 45 на суму 861 тис.грн. 
На сьогоднішній день розглянуто на задоволено 43 позови  на суму 935 
тис.грн., з них в господарському – 4, в цивільному – 2 та в кримінальному 
судочинстві – 37. Протягом 2016 року за позовами прокуратури реально 
виконано рішень в суді  на суму 256 тис.грн.,  з них за рішеннями у 
господарському судочинстві на суму 281 , у цивільному - 4, у кримінальному – 
на 61 тис.грн. 
 Підсумовуючи, хочу наголосити, що забезпечення дотримання законності 
– це головна мета  діяльності прокуратури. Хотілося б сподіватися на те, що 
наші депутати  також прийматимуть участь у нашій роботі, і разом ми зможемо 
досягти ще більш кращих результатів».  
 Подякував за увагу. 
 
 Далі депутати Плескун О.В., Головко В.Д., Сідерка Т.А., Ульянов Р.А., 
Іванян Г.М., Порицький М.М., Курченко-Гай В.П., Таценюк В.Д. задавали 
питання. Керівник місцевої прокуратури надавав відповіді.   
 
 Під час суперечки депутатів Таценюка В.Д. та Піддубної О.М. керівник 
місцевої прокуратури вийшов із зали. 



 Депутат Піддубна О.М. вважала, що депутат Таценюк В.Д. зірвав виступ 
прокурора. 
 Депутати Мосієнко О.В. та Бокован М.В. висловились з приводу не 
прийняття до відома або вважати незадовільним звіт керівника місцевої 
прокуратури. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловив своє враження від прокурора міста; від імені фракції підтримав 
першу народну прокуратуру. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
                            Порошенка «Солідарність» 
  
 Надав свої аргументи (історії) щодо оцінки народності прокуратури. 
Наголосив, що слід внести зміни в проект рішення і доповнити п.2 таким 
змістом: «За наслідками обговорення інформації керівника Кременчуцької 
місцевої прокуратури визнати роботу керівництва Кременчуцької місцевої 
прокуратури незадовільною». 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
 
 Зупинився на суб’єктивних та об’єктивних факторах роботи 
Кременчуцької місцевої прокуратури. Зазначив на необхідності заслухати  
компетентних керівників спецпідрозділів, які здійснюють захист громадян і 
організовують боротьбу із правопорушеннями, у липні місяці відповідно до 
прийнятих рішень заслухати підрозділи поліції про використання коштів, які їм 
надає міська рада. Зауважив, що якщо визнавати роботу прокуратури 
незадовільною, то треба визнавати незадовільною й роботу цих підрозділів. 
Закликав подумати й прийняти рішення. 
Полюхович С.А. - керівник громадського об’єднання «Громадський контроль  
     та допомога» 
 
 Закликав забути образи і політичні упередження, відчувати в собі 
відповідальність за зміни. 
     
Харченко Л.Ю., Жоган Ю.  – громадські активісти 
 
 Висловили свої особисті  історії та думки з цього питання. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що прокуратура повинна стати новою за своєю суттю, висловив 
сподівання щодо нового Генерального прокурора, наголосивши, що 
прокуратурі складно працювати, і вона здійснює в сфері правоохоронних 



органів координуючу роль. Зауважив на доречності такого спілкування з 
прокурором. 
  

Поставив на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Ульянова Р.А.: 
«Доповнити проект рішення пунктом 2 такого змісту:  
2. За наслідками обговорення інформації керівника Кременчуцької місцевої 
прокуратури щодо результатів діяльності прокуратури на території м. 
Кременчука визнати роботу керівництва Кременчуцької місцевої прокуратури 
незадовільною. 

У зв’язку з наведеним пункти 2, 3 проекту вважати пунктами 3, 4 
відповідно». 

 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
(з мотивів голосування) 
 Підтримав пропозицію депутата Ульянова Р.А. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з мотивів голосування) 
 Зауважив, що це рішення ні до чого не призведе. Закликав міського 
голову підписати розпорядження про створення робочої групи з питання 
криміногенної ситуації в місті Кременчуці та щоденно збиратися доки не буде 
наведено лад та депутатам сприяти у налагодженні стосунків з поліцією, 
міліцією, прокуратурою та учасниками АТО, які бажають допомогти 
м.Кременчуку. 
   
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(з мотивів голосування) 
 Висловила своє ставлення до правки депутата Ульянова Р.А. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування правку депутата Ульянова Р.А. 
 

Голосували:  «за» - 19 
«утрималось» - 2 
«проти» - 6 



«не голосувало» - 12 
(пропозиція не приймається) 

(поіменне голосування) 
 

Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
(з мотивів голосування) 
 Повідомив, що фракція «Поруч» голосувати за цей проект рішення не 
буде, такий звіт затверджувати не можна. 
 
Курченко-Гай В.П. –          депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з мотивів голосування)      «Радикальна партія Олега Ляшка» 

 
 Вважав поведінку прокурора недостойною, пропонував запросити його 
повторно, задати питання, що не встигли йому поставити. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з мотивів голосування)       
 Запропонував такі резонансні питання, які будуть в подальшому 
розглядатись у нас кожні півроку - рік, заслуховувати спільно зі звітом 
профільної комісії, і надалі не виносити такі питання на розгляд сесії доти, поки 
депутати на комісіях не розглянуть його повністю та матимуть змогу задати 
запитання, отримають відповіді – щоб далі мати конструктивну розмову. Це 
правильно і це згідно з Регламентом. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  
 Повідомив, що на засіданні профільної комісії це питання було знято 
допоки ми не визвали прокурора. На запрошення бути присутнім на засіданнях 
постійних депутатських комісій  прокурор не прийшов. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що результати голосування свідчать самі за себе. Особисто 
вважав, що звітування перед громадою не було. Щодо процедури проведення 
звітування буде підписано листа з проханням роз’яснити, яким чином керівник 
місцевої прокуратури виступає на сесії міської ради, як він має надавати 
інформацію 
 
ВИРІШИЛИ:  не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 

 
Голосували:  «за» - 15 

«утрималось» - 2 
«проти» - 6 
«не голосувало» - 15 

(рішення не прийнято) 



(поіменне голосування) 
 

Міський голова оголосив перерву на 30 хв. 
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запросив депутатів займати місця в залі. 
Зареєструвалось – 30 депутатів. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили депутати. 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запросив до зали представників громадських організацій та заводу-
виробника по обладнанню приладів, які допомагають підніматися по сходах 
людям на інвалідних візочках. Проект рішення в порядку денному буде 
розглядатись дещо пізніше. Запросив представників продемонструвати прилади 
та прокоментувати їх роботу.  
 
Герасименко Н.О. - голова Кременчуцького міського товариства інвалідів  

      Полтавської обласної організації інвалідів «Союз   
      організацій інвалідів України» 

 
 Подякувала Кременчуцькій міській раді за проведення відкритої обласної 
спартакіади з рекреаційних видів спорту на кубок голови обласної ради та 
можливість людей з обмеженими можливостями брати участь у спортивних 
змаганнях. Зазначила на унікальності цієї спартакіади, бо вона була єдиною на 
всій території України для людей з інвалідність з рекреаційних видів спорту 
(перша відбулась у 2014 році, цього року вона відбулась 02 червня). Засвідчила 
вдячність від людей на візках за придбання біотуалета на такі змагання. 
Повідомила про випробування підйомника та зазначила на необхідності його 
придбання; наголосила на можливості відкриття реабілітаційного центру в 
Автозаводському терцентрі. 
 
Представник компанії-постачальника «Норма-3» 
(з трибуни) 
 Надав інформацію про компанію та вироби, які вона виробляє для людей 
з особливими потребами та людей похилого віку. Ознайомив з роботою 
сходового підйомника на гусеничному ходу, який може підняти візочника  на 
одному заряді акумулятора на 11-й поверх і назад, надав характеристики 
підйомника. Продемонстрував  присутнім буклети з найменуваннями виробів 
та засобів реабілітації компанії.  
 
 Присутні ставили запитання щодо гарантії та підзарядки акумулятора. 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Подякував представникові компанії за участь у сесії та депутатам,  за 
чиєю ініціативою сьогодні розглядатимуться зміни до Програми «Турбота». 
 
22. СЛУХАЛИ :  Про звіт та висновки щодо проведеної роботи та  

продовження строку повноважень тимчасової контрольної 
комісії з вивчення структури та чисельності виконавчих 
органів Кременчуцької міської ради VII скликання, створеної 
рішенням міської ради від 24.12.2015. 
Доповідач: Плескун О.В. – заступник голови тимчасової  

       контрольної комісії 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» -  28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
 Депутати Іванян Г.М., Калашник В.В. просили зарахувати їх голоси «за» 
(всього «за» - 30). 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто», співголова  

        тимчасової контрольної комісії 
 
 Озвучив звіт комісії, надав проміжні висновки та рекомендації 
(додається). 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП, член тимчасової  

контрольної комісії 
 
 Доповнила звіт комісії, озвучений Плескуном О.В. Зазначила на 
збільшенні штатних одиниць. Наголосила  на необхідності перевірки одного з 
комунальних підприємств, скоротити відділ з питань внутрішньої політики. 
Продемонструвала альбом-казку.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування питання в цілому. 
 

Голосували:  «за» - 26 



«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

(поіменне голосування) 
 

Плескун О.В. - депутат міської ради від фракції «Рідне місто», співголова  
        тимчасової контрольної комісії 

 
 Звернувся до всіх лідерів фракцій з проханням на наступну сесію 
підготувати проект рішення щодо змін чисельності (зменшення) членів 
тимчасової контрольної комісії для більш продуктивної роботи комісії. 
 
Павленко Г.М.  – депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 

 Зазначила, що пропозиції враховані у звіті, але питання щодо зміни 
складу комісії ставити неправильно. Адже працювало 7-8 членів комісії, вони 
хай надалі і працюють у складі цієї комісії.   

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування вдруге питання в цілому.  

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
23. СЛУХАЛИ :  Про виділення коштів за рахунок вільного залишку  

бюджетних коштів станом на 01.01.2016. 
Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  

начальник фінансового управління 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу і в цілому. 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 34  
«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
24. СЛУХАЛИ:  Про затвердження рішень виконавчого комітету 

Кременчуцької міської ради Полтавської області від 
30.05.2016 № 480, від 06.06.2016 № 507. 
Доповідачі: Поляков В.Ю. – директор департаменту праці,  

соціального захисту  населення та 
питань АТО виконавчого комітету 

                         Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти виконавчого 
                                                        комітету 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
25.СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення про звання «Почесний  

громадянин міста Кременчука» в новій редакції. 
Доповідач: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
                            Порошенка «Солідарність» 
 
 Запропонував викласти п.5.2 Положення в іншій редакції: 

«Громадянин може бути позбавлений почесного звання рішенням 
Кременчуцької міської ради. Пропозиція про позбавлення громадянина 
почесного звання вноситься на розгляд чергового засідання Кременчуцької 
міської ради будь-якою фракцією, групою депутатів або за пропозицією 
громадської організації об’єднаної, яка підтримана підписами не менш 20 
депутатів. Зазначена пропозиція проходить відкрите обговорення в постійних 



депутатських комісіях та виноситься на розгляд чергової сесії Кременчуцької 
міської ради. Громадянин вважається позбавленим почесного звання з моменту 
оприлюднення відповідного рішення Кременчуцької міської ради» - більш 
докладно виклав процедуру позбавлення почесного звання. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що пропозиція містить багато протиріч.  
 
Курченко-Гай В.П. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Зауважив на необхідності позбавити цього звання людей, яким ще в 60-ті 
роки було присвоєно це звання (наприклад, Бутирін С.А.) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію депутата Ульянова Р.А. 
 
Голосували:  «за» - 15 

«утрималось» - 2  
«проти» - 2 
«не голосувало» - 17 

(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
26. СЛУХАЛИ:    Про створення відділення «Центр реабілітації  та адаптації  

учасників бойових дій, членів їх сімей та внутрішньо 
переміщених осіб». 
Доповідач: Поляков В.Ю. – директор департаменту праці,  

соціального захисту  населення та 
питань АТО виконавчого комітету 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 



Голосували:  «за» -  31 
«утрималось» - 2 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 2 

 
Поляков В.Ю. – директор департаменту праці, соціального захисту  населення  

та питань АТО виконавчого комітету 
 
 Повідомив присутнім про історію та необхідність створення 
реабілітаційного центру (пілотний проект), підписання меморандуму з 
громадськими організаціями, прийняття між 14-ма громадськими організаціями 
рішення про створення цього центру на базі Автозаводського територіального 
центру. Пропозицій щодо створення - нестворення реабілітаційного центру 
надійшло дві: створити реабілітаційний центр та відкласти питання на 
доопрацювання. Наголосив, що надав рішення про створення реабілітаційного 
центру всім керівникам політичних сил міста. Зазначив на економічній 
можливості створення центру на базі Автозаводського терцентру, наявності там 
вільних приміщень, надання різних побутових послуг. Зауважив на 
«в’єтнамському синдромі», назвав статистичні дані. Зачитав присутнім 
звернення учасників АТО з Черкаської області. 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Курченко-Гай В.П. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Підтримав пропозицію та починання Полякова В.Ю., але зазначив, що 
департамент не зміг освоїти 275 тис.грн., виділених у лютому місяці на 
реабілітацію. Також повідомив, що Кременчуцький обласний госпіталь для  
інвалідів війни виграв у м.Полтаві тендер на соціально-психологічну  
реабілітацію учасників АТО. Відмітив, що дуже важливо не ділити бійців АТО, 
бо всі вони потенційні учасники цієї реабілітації. Наголосив на необхідності 
відпрацювання положення про цей центр, в чому буде відмінність між 
госпіталем, та запропонував відкласти це питання на доопрацювання на місяць. 
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
 Підтримала попереднього виступаючого, зазначила на конфлікті, умовно 
закладеному в назві рішення «…внутрішньо переміщених осіб». Повідомила, 
що на засіданні профільної комісії було прийнято рішення про проведення 
«круглого столу», він відбувся, але консенсусу не знайшли. Попередньо на 
комісії було запропоновано зняти питання на доопрацювання в разі, якщо 
домовленостей не відбудеться. Домовленостей не відбулось тому, що немає 
чіткого бачення цього питання, і в самих АТО-вців також: немає положення, 



немає програми, немає штату. Зазначила на пропозиції багаточисельних 
громадських організацій АТО-вців: не спішити, і ще дати можливість їм 
провести анкетування, опитування, зрозуміти, яке бачення у самих АТО-вців 
відносно цього центру, прийняти рішення. Закликала депутатів прислухатися 
до АТО-вців, відкласти це питання на доопрацювання до наступної сесії. 
Просила поставити це на голосування, вважати це її депутатським запитом. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Зауважила, що центр буде створено на кошти кременчужан. Підтримала 
двох попередніх виступаючих, висловилась «за» створення реабілітаційного 
центру. Перерахувала послуги, які вже дозволяє надавати матеріально-технічна 
база територіального центру, зачитала витяг з протоколу земельної комісії, на 
засіданні якої були присутні учасники АТО. Наголосила, що була пропозиція 
обговорити це питання з учасниками АТО, а не тільки з головами цих 
організацій. Також пропонувала доопрацювати цей проект рішення і винести 
його на наступну сесію. 
 
Литвиненко М.М. – директор Кременчуцького обласного госпіталю для   

      інвалідів війни 
 
 Зазначив на необхідності реабілітаційного центру в місті та роботи в 
ньому професійних психологів, реабілітологів, соціальних працівників, які 
допомагатимуть людям в різних ситуаціях. Розповів про роботу госпіталю з 
учасниками АТО, членами сімей загиблих. Наголосив на консолідації всіх 
наших зусиль проти сепаратизму. Відмітив, що госпіталь займається 
короткостроковою реабілітацією, зазначив, що не можна зводити людей 
похилого віку та АТО-шників, закликав дослухатись до їх пропозицій, робити 
центр таким, яким він має бути. 
  
Великохацький І.М. – представник ГО «Козацька чайка» 
 
 Зазначив, що за місяць ніхто ніяких пропозицій не вніс, за 10 днів 
втратили 4 бійців у мирному житті. Наголосив, що хто хоче створити – буде 
шукати можливість, хто не хоче створювати – буде шукати причину. Зауважив, 
що люди прийдуть працювати в уже створений центр, а не навпаки. 
Рекомендував присвоїти центру ім’я Володимира Самойленка. 
 
Лущенков Олександр – волонтер центру реабілітації 
 
 Висловив своє бачення роботи центру реабілітації, надав інформацію 
щодо планування роботи центру.  
 
Саліков Павло – учасник АТО 
 



 Зазначив на необхідності центру, з акцентував увагу на назві «… 
учасників бойових дій,…», під яку потрапляють різні категорії: афганці, 
миротворці. Наголосив на назві саме «…учасників АТО, …». Учасники АТО 
бачать цей центр окремим від переселенців чи від людей похилого віку. 
Повідомив про рекомендації медиків щодо організації центру реабілітації, 
наголосив, що це різні програми і з’єднувати їх не можна. 
 
Кравченко М.М. – громадський активіст 
 
 Підтвердив, що центр потрібен, уточнив поняття «реабілітація», надав 
тлумачення різних видів реабілітації. Озвучив своє бачення процесу створення 
центру реабілітації. Закликав утворити робочу групу з опитування, розробити 
проект центру, робити все спокійно. 
  
Полюхович С.А. - керівник громадського об’єднання «Громадський контроль  
     та допомога» 
 
 Висловив свою думку з приводу організації центру, пропонував прийняти 
рішення про його створення. 
 
Харченко Л.Ю. – громадський активіст 
 
 Озвучив свою думку, просив не поєднувати категорії «АТО-шники» і 
«переселенці». 
  
Декусар В.В. – заступник міського голови, як учасник АТО 
 
 Подякував Литвиненку М.М і колективу госпіталю за роботу з 
учасниками АТО. Наголосив з власного досвіду, що якби був би такий центр, то 
було б набагато легше виходити зі стану, в якому бійці повертаються додому.  
 
Риженко Володимир – громадський активіст 
 
 Висловив своє бачення з приводу створення центру для учасників АТО, 
але точно без переселенців. Закликав рахуватись із бійцями. Пропонував 
зібратись з цього питання у міському палаці культури та обговорити його. 
  
Хмарук Ю. С. – полковник запасу ЗС ПДВ, учасник бойових дій в Афганістані,  

учасник АТО, інвалід ІІ групи 
 
 Намагався донести свою думку з приводу утворення реабілітаційного 
центру як для АТО-шників, так і учасників бойових дій, але без переселенців. 
 
Поляков В.Ю. – директор департаменту праці, соціального захисту  населення  

та питань АТО виконавчого комітету 



 Надав роз’яснення про положення про центр реабілітації та наголосив на 
незадовільній роботі голів громадських організацій з їх членами (щодо надання 
письмових пропозицій). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Узагальнив інформацію директора департаменту праці, соціального 
захисту  населення та питань АТО виконавчого комітету, запросив всіх 
учасників АТО до спільної розробки положення про центр. Зауважив 
юридичному факті створення центру. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 Запропонував підтримати пропозицію про зняття рішення на 
Доопрацювання. Наголосив на створенні положення.       
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
 Озвучила думку учасників АТО: відкласти це питання на доопрацювання 
і прислухатись до їх думки. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Звернув увагу на п.2 проекту рішення (про доручення директору 
терцентру). 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  
 Озвучив пропозицію Павленко Г.М.: зняти питання на доопрацювання, 
підтримати її як депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» -  13 
«утрималось» - 3 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 19 

(пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» -  25 
«утрималось» - 5 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 7 

  



Міський голова запросив всіх виступаючих взяти участь у розробці 
положення центру реабілітації. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування процедурне питання про продовження сесії до 
20.00 год.  

 
Голосували:  «за» -  34 

«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(процедурно рішення прийнято) 
 
27. СЛУХАЛИ:    Про ліквідацію комунального закладу «Дитячий заклад  

оздоровлення та відпочинку «Супутник». 
Доповідач: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у  

справах сім'ї, дітей та молоді 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
28. СЛУХАЛИ:   Про затвердження регіонального замовлення на підготовку  

робітничих професій, спеціальностей та спеціалізацій 
професійно – технічних навчальних закладів м. Кременчука 
на 2016 рік. 
Доповідач: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти  

виконавчого комітету 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
29. СЛУХАЛИ:    Про перейменування та затвердження статуту в новій  



редакції Кременчуцького навчально – виховного комплексу: 
загальноосвітня школа I ступеня № 15 – дошкільний 
навчальний заклад (ясла – садок) комбінованого типу 
Кременчуцької міської ради Полтавської області. 
Доповідач: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти  

виконавчого комітету 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Просив проголосувати за основу. 

 
Голосували:  «за» - 34  

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування технічну правку розробника: 

«Відповідно до розпорядження міського голови від 23.06.2016 № 197-Р 
«Про присвоєння поштової адреси в м. Кременчуці», просимо внести технічну 
правку до проекту рішення Кременчуцької міської ради Полтавської області 
«Про перейменування та затвердження статуту в новій редакції 
Кременчуцького навчально-виховного комплексу: загальноосвітня школа 
І ступеня № 15 – дошкільний навчальний заклад (ясла-садок) комбінованого 
типу Кременчуцької міської ради Полтавської області», внесеного на розгляд 
Х сесії міської ради VII скликання, а саме: п. 1 проекту рішення читати: 

«1. Перейменувати Кременчуцьку загальноосвітню школу І ступеня № 15 
Кременчуцької міської ради Полтавської області у Кременчуцький навчально-
виховний комплекс: загальноосвітня школа І ступеня № 15 – дошкільний 
навчальний заклад (ясла-садок) комбінованого типу Кременчуцької міської 
ради Полтавської області. Змінити юридичну адресу на: «39600, Полтавська 
область, м. Кременчук, квартал 278, № 11».  

В п. 1.2 додатку проекту рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області «Про перейменування та затвердження статуту в новій 
редакції Кременчуцького навчально-виховного комплексу: загальноосвітня 
школа І ступеня № 15 – дошкільний навчальний заклад (ясла-садок) 
комбінованого типу Кременчуцької міської ради Полтавської області» – статуту 
Кременчуцького навчально-виховного комплексу: загальноосвітня школа 
І ступеня № 15 – дошкільний навчальний заклад (ясла-садок) комбінованого 
типу Кременчуцької міської ради Полтавської області читати: 

«1.2. Юридична адреса Кременчуцького навчально-виховного комплексу: 
загальноосвітня школа І ступеня № 15 – дошкільний навчальний заклад (ясла-



садок) комбінованого типу Кременчуцької міської ради Полтавської області: 
39600, Полтавська область, м. Кременчук, квартал 278, № 11». 

 
 Голосували:  «за» -  35 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» -  35 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
30. СЛУХАЛИ:    Про затвердження Програми оздоровлення та відпочинку  

членів профспілки органів місцевого самоврядування та їх 
дітей м. Кременчука на 2016 – 2020 роки. 
Доповідач: Діденко Т.П. – голова комітету міської організації  

профспілки працівників державних 
установ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

    (додається). 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 3 

 
31. СЛУХАЛИ:   Про затвердження Положення про управління охорони  

здоров'я виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області у новій редакції. 
Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони  

     здоров'я виконавчого комітету 
(доповідь не заслуховувалась) 

   
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 5 
 
32. СЛУХАЛИ:    Про закріплення комплексу будівель та споруд, що  

належать до комунальної власності територіальної громади 
міста Кременчука за комунальним закладом «Центр 
первинної медико – санітарної допомоги №1» на праві 
оперативного управління. 
Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони  

     здоров'я виконавчого комітету 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 35 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
33. СЛУХАЛИ:  Про створення комунального закладу культури  

«Кременчуцький музей історії авіації і космонавтики». 
Доповідач: Кондрашов В.О.- начальник управління  культури  

і туризму 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування технічну правку розробника: 
 «В мотивуючій частині Проекту рішення «Про створення комунального 
закладу культури «Кременчуцький музей історії авіації і космонавтики» слово 
«широкою» читати «широкої». 

У додатку № 1 проекту рішення «Статут» у РОЗДІЛІ VІІ. «Управління 
Музеєм і самоврядування трудового колективу» підпункт 7.2 викласти в 
наступній редакції: «7.2 Директор визначає структуру Музею, встановлює 
штати відповідно діючих відомчих штатних нормативів, погоджує їх в 
Управлінні культури і туризму Кременчуцької міської ради Полтавської області 



та затверджує Рішенням сесії Кременчуцької міської ради Полтавської 
області». 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 10 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з технічною правкою, як рішення 
міської ради (додається).  

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 6 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

  
34. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 29 листопада 2011 року «Про 
затвердження Комплексної програми розвитку культури і 
туризму міста Кременчука на 2012 – 2016 роки». 
Доповідач: Кондрашов В.О.- начальник управління  культури  

і туризму 
(доповідь не заслуховувалась) 

  
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

 
35. СЛУХАЛИ:  Про затвердження Програми «Територіальна оборона на  

2016 – 2018 роки». 
Доповідач: Шавров Ю.Є.- головний спеціаліст відділу з  

     питань внутрішньої політики 
 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування технічну правку розробника:  
В додатку 1 до «Програми» цифри в розділах читати в тис.грн. 

Найменування 
заходів 

Найменування видатків Планова потреба 
в коштах на 2016 

рік 
 (тис. грн.) 

Планова 
потреба в 
коштах на  
2017 рік 

 (тис. грн.) 

Планова 
потреба в 
коштах на  
2018 рік 

(тис. грн.) 

Загальна 
планова 

потреба в 
коштах на 
2016- 2018 

роки 
(тис грн.)

1 2 3 4 5 6 
1.Для здійснення 
заходів щодо 
пропагування 
військової служби  в 
Збройних Силах 
України підняття 
престижу професії 
військовослужбовця, 
«Захист України – 
конституційний 
обов’язок кожного 
громадянина» 

Замовлення друкованої 
продукції (біл-бордів) 
щодо пропагування 
військової служби за 
контрактом та 
проходження військової 
служби в резерві. 

       10,0 
 
 
 
 
 

 

10,0 
 

20,0 

2.Для підтримання 
боєготовності та 
ефективного 
виконання завдань 
щодо захисту 
державного 
суверенітету і 
незалежності 
України, ліквідації 
надзвичайних 
ситуацій 
техногенного і 
природного 
характеру, створення 
навчально-
матеріальної бази для 
проведення занять з 
загонами 
територіальної 
оборони ( трьома) та 
ротою охорони 

    Замовлення послуг 
типографії для 
друкування та 
вдосконалення 
документації загонів 
територіальної оборони 
та роти охорони 
    Придбання засобів 
зв’язку  
   Придбання 
спорядження    
   Послуги з 
автоперевезення 
мобілізованих, 
військовозобов’язаних, 
особового складу 
загонів територіальної 
оборони та роти 
охорони, ліквідації 
наслідків надзвичайних 
ситуацій, а також 
техногенного і 
природного характеру 
    Проведення 
навчальних зборів з 
загонами 
територіальної оборони 
та ротою охорони 

 20,0 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

80,0 
 
 

30,0 
 

24,0 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

100,0 

10,0 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

       
       20,0 

 
       24,0 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

30,0 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

80,0 
 
 

50,0 
 

48,0 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

100,0 

3.Придбання     Придбання  15,0 15,0 30,0 



 
 

 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, 
як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 33 

комп’ютерної 
техніки з метою 
створення сучасних 
систем електронного 
обліку та інформації 

спеціальної 
комп’ютерної техніки 
та проектору, для 
проведення занять з 
особовим складом 
загонів територіальної 
оборони та роти 
охорони та 
військовозобов’язаними
. 

Найменування 
заходів Найменування видатків 

Планова 
потреба в 

коштах на 2016 
рік 

 (тис. грн.) 

Планова 
потреба в 
коштах на  
2017 рік 

 (тис. грн.) 

Планова 
потреба в 
коштах на  
2018 рік 

(тис. грн.) 

Загальна 
планова 

потреба в 
коштах на 
2016- 2018 

роки 
(тис грн.) 

1 2 3 4 5 6 
4.Для здійснення 
ефективного 
виконання завдань та 
заходів з підтримки 
боєготовності в 
повному обсягу (згідно 
з потребами) 

1.Проведення 
поточного ремонту в 
приміщеннях 
військкомату, 
придбання меблів та 
будівельних 
матеріалів для 
забезпечення 
життєдіяльності 
2.Придбання 
медикаментів, 
лікарських засобів, 
індивідуальних 
засобів надання 
першої медичної 
допомоги (згідно з 
потребами) для 
особового складу 
загонів територіальної 
оборони та роти 
охорони 

150,0 - 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

15,0 

70,0 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

15,0 

220,0 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

30,0 

  
Всього: 

 
150,0 294,0 164,0 608,0 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(ремарка) 
 Проінформував присутніх про відвідання депутатами військової частини 
А 1546, висловився про стан майна військової частини, відмітив патріотичний 
дух і настрій військових. Зазначив, що сором і ганьба тим чиновникам 
Міністерства оборони, які відповідають за забезпечення і фінансування цієї 
військової частини. Запропонував надати доручення, щоб на наступну сесію 
підготувати звернення на Кабінет Міністрів і на Міністерство оборони із 
обуренням і вимогою про виділення достатніх коштів на фінансування нашої 
військової частини, яка на сьогодні є стратегічною. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав доручення Шаврову Ю.Є. підготувати проект рішення на чергову 
сесію. 
 
36.СЛУХАЛИ :  Про закупівлю та передачу матеріально – технічних  

засобів підрозділам, які беруть участь в АТО. 
Доповідач: Киричейко С.П. – начальник управління з питань  

надзвичайних ситуацій та 
цивільного захисту населення 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  
(додається). 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
37. СЛУХАЛИ:  Про затвердження ліквідаційних балансів структурних  

підрозділів виконавчих     комітетів     Автозаводської     та     
Крюківської     районних   рад м. Кременчука, що 
ліквідуються. 
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. начальника управляння  

       міського майна 
(доповідь не заслуховувалась) 

  
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 



Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 2 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 5 
 

38. СЛУХАЛИ:  Про затвердження проміжних ліквідаційних балансів  
виконавчих комітетів Автозаводської та Крюківської 
районних рад м. Кременчука, що ліквідуються, та прийняття 
до комунальної власності територіальної громади міста 
Кременчука майна, яке є власністю Автозаводської та 
Крюківської районних у місті Кременчуці рад. 
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління  

       міського майна 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП  
 
 Заявила, що фракція УКРОП утримується від голосування. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 4 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 4 

 
39. СЛУХАЛИ:   Про надання згоди на передачу житлових будинків №№  

54, 56 по вул. Володимира Великого з балансу КГЖЕП 
«Автозаводське» на баланс об'єднання співвласників 
багатоквартирного будинку «Меридіан Кременчук». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 37 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
40. СЛУХАЛИ:  Про затвердження Переліку вулиць, провулків, тупиків,  

проїздів, площ, парків та скверів міста Кременчука із змінами. 
Доповідач: Волощенко О.Г. – начальник управління  



містобудування та архітек- 
                                                       тури виконавчого комітету 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію надати слово громадській 
активістці Трофименко В.І. 
 

Голосували:  «за» - 24 
«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 13 

(надано слово для виступу) 
(поіменне голосування) 

 
Трофименко В.І. – громадська активістка 
 
 Озвучила лист-звернення до міського голови. Висловила своє обурення 
щодо сайтів та карт на російській мові, рекомендувала звернутись з цього 
приводу до СБУ. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Повідомив про завершення етапу виконання закону про декомунізацію, 
нагадав процедуру подальшого процесу перейменування. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу і в цілому. 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3  

41. СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення проектів  
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам 
в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував проголосувати проект рішення за основу. 



Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці» 
 

включити наступні пункти з наступною зміною нумерації: 
 

1. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність громадянам: 

1.11. Шрамку Миколі Миколайовичу орієнтовною площею 0,1000 га 
для ведення садівництва по вул. Волошковій, 26, як учаснику бойових дій… 

1.12. Гаркавенку Олександру Олександровичу орієнтовною площею 
0,1000 га для ведення садівництва по вул. Малиновій, 1, як учаснику бойових 
дій… 

1.13. Махтєєву Андрію Вікторовичу орієнтовною площею 0,1000 га для 
ведення садівництва по вул. Жасміновій, 2… 

1.14. Петухову Володимиру Сергійовичу орієнтовною площею 0,1000 га 
для ведення садівництва по вул. Волошковій, 28, як учаснику бойових дій… 

3. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для зміни її цільового призначення: 

3.1. Ціомашко Світлані Дмитрівні орієнтовною площею 0,0575 га із 
цільового призначення для городництва на цільове призначення для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Чкалова, 123-А… 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

(пропозиція приймається) 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці» 
 

включити наступний пункт з наступною зміною нумерації: 
 

2. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок з наступним наданням згоди на встановлення земельних 
сервітутів громадянам, як особам, які мають спеціальні пільги: 

2.2. Романенку Миколі Івановичу орієнтовною площею 0,0035 га для 



розміщення тимчасового гаража по бульвару Пушкіна, між будинками № 7 та 
№ 9, за умов… 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що були зауваження юридичного управління і є пропозиція 
депутата Плескуна О.В. – пропонує пункт зняти на доопрацювання і 
рекомендувати громадянину обладнати автомобіль ручним керуванням 
(відповідно до чинного законодавства). 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Запропонував згідно з законодавством надати можливість зберігати 
автомобіль тимчасово в металевій споруді. 
 
Мирошніченко В.В. – начальник юридичного управління 
(з місця, без мікрофону) 
 Прокоментував інформацію. 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Вважав за необхідне, якщо людина – інвалід, то надати їй гараж. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
                            Порошенка «Солідарність» 
  
 Зазначив, що цій людині необхідно надати гараж, хоча формально в 
законі прописано інше. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Попередив колег-депутатів, що після прийняття цього рішення таких заяв 
буде дуже багато. 
 
 Поставив на голосування пропозицію управління земельних ресурсів по 
громадянину Романенку М.І. 
 

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 2 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 9 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 



 Поставив на голосування пропозицію депутата Плескуна  О.В. – зняти на 
доопрацювання і рекомендувати громадянину Романеску М.І. переобладнати 
автомобіль ручним керуванням. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
 
 Зазначив, що можливо закон застарілий, потребує змін на 
всеукраїнському рівні, але є реальний інвалід і йому потрібно давати гараж. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 Пояснив причини своєї правки, зазначив, що норму закону треба 
виконувати. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Підтримав Плескуна О.В. з приводу дотримання законодавства, зазначив 
на дорученні від комісії. Зазначив на неоднозначності цього рішення. 
 
Курченко-Гай В.П. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Зазначив, що двори заставлені автомобілями та незаконно встановленими 
гаражами. Закликав системно підходити до цього питання, можливо й 
переглянути положення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Наголосив, що необхідно все виконувати по закону, тим більше, що 
вказаному громадянинові ми не відмовляємо – знімаємо питання на 
доопрацювання і рекомендуємо людині провести цю процедуру. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Повідомила причину відмови на дозвіл будівництва капітального гаража. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Закликав голосувати з цього питання. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зауважив, що необхідно це робити по закону. 
 Поставив на голосування пропозицію депутата Плескуна О.В.: 
«Зняти на доопрацювання та рекомендувати громадянину Романенку М.І. 
обладнати автомобіль ручним керуванням та згідно вимог ст.30 Закону України 



«Про основи соціальної захищеності інвалідів в Україні» та п.2.1 положення 
про порядок зберігання транспорту громадян та юридичних осіб на території 
м.Кременчука, затвердженого рішенням Кременчуцької міської ради від 
26.06.2013, зареєструвати відповідні зміни в установленому законом порядку та 
подати заяву щодо надання дозволу розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для розміщення тимчасового гаража на 
повторний розгляд до  Кременчуцької міської ради». 
 

Голосували:  «за» - 13 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 24 

(пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 
 

42. СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення технічних  
документацій із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував проголосувати проект рішення за основу. 

 
Голосували:  «за» - 37 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості) громадянам в м. Кременчуці» включити наступний пункт: 
 

1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 



щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості) для наступної передачі у власність громадянам: 

1.2. Оніщук Тамарі Іванівні орієнтовною площею 916 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибної ділянки) по вул. 8-го Березня… 

 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 
ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 35 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
43.СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення технічних  

документацій із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Міський голова поставив на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 36 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці» включити 
наступний підпункт: 
 



1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості): 

1.4. Фізичній особі-підприємцю Круцю Валерію Володимировичу 
площею 299 кв.м для експлуатації та обслуговування нежитлового приміщення 
по пров. Івана Приходька, 1 … 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних відносин 
 
 Надала пояснення щодо нежитлового приміщення. Продемонструвала 
схему зображення на екрані. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію управління земельних ресурсів. 
 

Голосували:  «за» - 32  
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
  
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 35 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 2  
 

44. СЛУХАЛИ:    Про надання дозволу на розроблення технічних  
документацій із землеустрою щодо інвентаризації земель в м. 
Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що є заява депутата Калашника О.В. про те, що він не буде 
брати участі у голосуванні з зазначеного питання у зв’язку з можливим 
конфліктом інтересів відповідно до Закону України «Про запобігання 
корупції». 

 
 Поставив на голосування питання за основу. 
 



Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 

проекту рішення «Про надання дозволу на розроблення технічних 
документацій із землеустрою щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці», 
виклавши мотивувальну частину в наступній редакції:  

«Розглянувши звернення фізичних та юридичних осіб, відповідно до ст. 
21, п. 7 розділу VII Прикінцевих та перехідних положень Закону України «Про 
Державний земельний кадастр», ст.ст. 22, 35, 57 Закону України «Про 
землеустрій», ст.ст. 120, 186 Земельного кодексу України, керуючись ст. 26 
Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», Кременчуцька міська 
рада» 

 
та включити додатково наступні підпункти: 
 
1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 

щодо інвентаризації земель: 
1.2. ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«ВИРОБНИЧО-ТОРГОВА ФІРМА «АЙВАН» для проведення інвентаризації 
земельної ділянки площею 681 кв.м для експлуатації та обслуговування будівлі 
ковальсько-слюсарної майстерні по вул. Вадима Пугачова, 6-М … 

1.3. ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«ТОРГОВО-РОЗВАЖАЛЬНИЙ ЦЕНТР» для проведення інвентаризації 
земельної ділянки площею 438 кв.м для експлуатації та обслуговування 
прибудови адміністративно-торгівельного блоку по вул. Івана Мазепи, 25 … 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

(пропозиція приймається) 
 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою щодо 
інвентаризації земель в м. Кременчуці» включити наступний підпункт: 

1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо інвентаризації земель: 

1.4. ПРИВАТНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «ВИРОБНИЧО-ТОРГОВА 
КОМПАНІЯ «ЛУКАС» для проведення інвентаризації земельної ділянки 
площею 6646 кв.м для експлуатації та обслуговування допоміжного корпусу  
до існуючих корпусів замість знесених будівель літ. «У» та «Ф» по  
вул. Чкалова, 186-Г … 



Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнень і змін,  

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

45. СЛУХАЛИ:  Про   надання   згоди   на   поділ   та   об’єднання    
земельних   ділянок  в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

     ресурсів  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 36 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 
проекту рішення «Про надання згоди на поділ та об’єднання земельних ділянок 
в м. Кременчуці» виклавши назву рішення в наступній редакції «Про надання 
чи відмову в наданні згоди на поділ та об’єднання земельних ділянок в  
м. Кременчуці»,  

 
та включити додатково наступні пункти з наступною зміною нумерації: 
 
3. Надати Публічному акціонерному товариству «Кременчуцький 

завод дорожніх машин» згоду на поділ земельної ділянки площею 18337 кв.м 
(кадастровий номер 5310436500:09:001:0320), що перебувала в користуванні 
для експлуатації та обслуговування передзаводської території по  
просп. Свободи, 4 … 
 



5. Відмовити в наданні фізичній особі-підприємцю Аладашвілі Валіко 
Георгійовичу згоди на поділ земельної ділянки площею 5668 кв.м 
(кадастровий номер 5310436500:10:001:0154), що перебуває в користуванні 
(код КВЦПЗ J.12.08) по вул. Ярмарковій, 3-В, на дві земельні ділянки площею 
4598 кв.м – для експлуатації та обслуговування будівель бази по 
обслуговуванню автомобілів з реконструкцією будівель та будівництвом нових 
та площею 1070 кв.м – для зарахування до земель запасу Кременчуцької міської 
ради, в зв’язку з фактичним використанням земельної ділянки загальною 
площею 5668 кв.м, необхідної для експлуатації та обслуговування будівель 
бази по обслуговуванню автомобілів з реконструкцією будівель та 
будівництвом нових, та відсутністю підстав для її поділу. 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав пояснення щодо ситуації з фізичною особою-підприємцем 
Аладашвілі Валіко Георгійовичем. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
(з місця)             Порошенка «Солідарність» 
  
 Надав роз’яснення щодо можливостей та варіантів вирішення цього 
питання, скільки часу це все займе. Зазначив на принциповій позиції вирішення 
цього питання. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Інформувала присутніх про обговорення цього питання на засіданні 
комісії. Зазначила на поділі земельної ділянки. Просила вважати недійсною 
правку протоколу Ульяновим Р.А., оскільки підпис одноособово не має 
значення. Зауважила на зваженому прийнятті рішення.  
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення, що гр.Аладашвілі В.Г. за своєю заявою уклав договір 
оренди, рішення приймалось у вересні 2015 терміном на 15 років. Зазначила, 
що врегулювати це питання можна шляхом проведення інвентаризації 
земельної ділянки та роз’яснила подальший механізм необхідних робіт. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Цікавився, як таку ділянку, тим більше проїзд, могли надати в оренду. 
Запропонував зняти це питання на доопрацювання.  
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
(з місця)             Порошенка «Солідарність» 
 



 Зауважив, що на комісії було надано роз’яснення щодо виходу з ситуації, 
але представник цієї особи на це не відреагував. Зазначив, що кожен повинен 
робити свою справу. 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Дивувався з заяви депутата Ульянова Р.А., наполягав якось вирішувати 
питання стосовно його поведінки.  
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
  

Наполягала на знятті цього питання на доопрацювання до наступної сесії 
та вирішенні цієї проблеми, надати згоду на поділ земельної ділянки. 

 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 

 
Висловив своє бачення щодо пропозиції Піддубної О.М. 

 
Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина»  
 
 Зазначив на необхідності створити для підприємців систему з вирішення  
їх питань, не заважати їм працювати. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Зазначила на можливості зняття цього питання на доопрацювання в разі 
обов’язкового подання підприємцем іншої заяви про проведення інвентаризації, 
це дві різні заяви і два різні рішення. 
   
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Звернувся до Безверхої І.О. сформулювати нову назву рішення та текст 
правки в новому форматі. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Про відмову не буде звучати, знімаємо питання на доопрацювання. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Наполягала прийняти до уваги той факт, що у неї до всіх підприємців 
однакове ставлення., якщо це стосується поділу земельних ділянок. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



Управління земельних ресурсів пропонує включити додатково 
наступний пункт з наступною зміною нумерації: 

 
3. Надати Публічному акціонерному товариству «Кременчуцький 

завод дорожніх машин» згоду на поділ земельної ділянки площею 18337 кв.м 
(кадастровий номер 5310436500:09:001:0320), що перебувала в користуванні 
для експлуатації та обслуговування передзаводської території по  
просп. Свободи, 4 … 
 

Голосували:  «за» - 21 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 14 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Наполягав повернутись до голосування через ту ситуацію, що виникла – 
більшість депутатів не зрозуміли за що голосували. 
 
 Поставив на голосування повернення до голосування технічної правки. 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(повернулись до голосування) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання згоди на поділ та об’єднання земельних ділянок в м. Кременчуці»  
 
включити додатково наступний пункт з наступною зміною нумерації: 
 
3. Надати Публічному акціонерному товариству «Кременчуцький 

завод дорожніх машин» згоду на поділ земельної ділянки площею 18337 кв.м 
(кадастровий номер 5310436500:09:001:0320), що перебувала в користуванні 
для експлуатації та обслуговування передзаводської території по  
просп. Свободи, 4 … 

 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 



(пропозиція приймається) 
 

Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 
проекту рішення «Про надання згоди на поділ та об’єднання земельних ділянок 
в м. Кременчуці» виклавши назву рішення в наступній редакції «Про надання 
чи відмову в наданні згоди на поділ та об’єднання земельних ділянок в  
м. Кременчуці»,  

 
та включити додатково наступний пункти з наступною зміною 

нумерації: 
 

5. Відмовити в наданні фізичній особі-підприємцю Аладашвілі Валіко 
Георгійовичу згоди на поділ земельної ділянки площею 5668 кв.м 
(кадастровий номер 5310436500:10:001:0154), що перебуває в користуванні 
(код КВЦПЗ J.12.08) по вул. Ярмарковій, 3-В, на дві земельні ділянки площею 
4598 кв.м – для експлуатації та обслуговування будівель бази по 
обслуговуванню автомобілів з реконструкцією будівель та будівництвом нових 
та площею 1070 кв.м – для зарахування до земель запасу Кременчуцької міської 
ради, в зв’язку з фактичним використанням земельної ділянки загальною 
площею 5668 кв.м, необхідної для експлуатації та обслуговування будівель 
бази по обслуговуванню автомобілів з реконструкцією будівель та 
будівництвом нових, та відсутністю підстав для її поділу. 
 

Голосували:  «за» - 0 
«утрималось» - 2 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 33 

(пропозиція не приймається - не набрано необхідної кількості голосів,  
знято на доопрацювання) 

 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням  доповнення, як  

рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
46. СЛУХАЛИ: Про припинення права користування земельними  

ділянками. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  
ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
47. СЛУХАЛИ:  Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в  

м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що є заява депутата Костромінова С.А. про те, що він не буде 
брати участі у голосуванні у зв’язку з можливим конфліктом інтересів. 
 
 Поставив на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці» 
включити наступні пункти: 
 

7...Передати Гаврилюк Анастасії Олександрівні  у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:05:001:0657) площею 820 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по пров. Розмислова, 10… 

8...Передати Башко-Захаревич Віті Олександрівні у власність  
земельну ділянку (кадастровий номер 5310436100:04:003:0673) площею 500 
кв.м для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по пров. Маршала 
Жукова, 6… 

9…Передати Самохлібу Сергію Олексійовичу у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436500:13:002:0582) площею 607 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських  



будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по  
пров. Вагонобудівному, 3… 

10…Передати Супрун Анні Володимирівні у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436100:02:003:0728) площею 52 кв.м для будівництва 
індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-142… 

11…Передати Приходьку Юрію Семеновичу у власність  
земельну ділянку (кадастровий номер 5310436100:07:002:0725) площею 536 
кв.м для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по  
пров. Арсенальному, 40… 

12…Передати Старченко Раїсі Іванівні у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436500:12:003:0557) площею 711 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Ростовській, 8… 

13…Передати Вауліну Віталію Симоновичу та Усик Тамарі Георгіївні 
у спільну сумісну власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436500:14:002:0661) площею 1000 кв.м для будівництва і обслуговування 
жилого будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код 
КВЦПЗ В 02.01) по пров. Січовому, 9… 

14…Передати Дзюбі Олегу Валентиновичу у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:06:003:0932) площею 576 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Хорольській, 13/79... 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 
проекту рішення «Про передачу земельних ділянок у власність громадянам 
в м. Кременчуці», а саме в п.8 цього рішення замість слів «по пров. Маршала 
Жукова, 6» читати «по пров. Якова Петруся, 6» по всьому тексту рішення 

  
та включити додатково наступні підпункти: 

 
15...Передати Бикову Анатолію Дмитровичу у власність земельну 

ділянку (кадастровий номер 5310436500:08:003:1046) площею 34 кв.м для 
будівництва індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Олександра 
Халаменюка, 4-А, ГК-20… 

16… Передати Іващенку Юрію Валерійовичу за умови виконання п. 
16.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 



5310436100:02:003:0729) площею52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-155… 

17...Передати Костромінову Сергію Анатолійовичу у власність 
земельну ділянку (кадастровий номер 5310436100:06:001:1042) площею 768 
кв.м для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Луговій, 
24… 

18...Передати Гречку Костянтину Вікторовичу у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436500:13:002:0583) площею 572 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Ліщиновій, 20… 

19...Передати Гардеман Валентині Іванівні у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436500:12:002:0460) площею 605 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по наб. Лейтенанта 
Дніпрова, 10… 

20...Передати Лашку Людмилі Іванівні у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436500:12:003:0558) площею 639 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Остапа Вишні, 25… 

21.. Передати Кобзарю Миколі Михайловичу у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436500:13:001:1012) площею 552 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по проїзду Людмили 
Корабліної, 5… 

 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 10 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
48. СЛУХАЛИ:  Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок  

в оренду громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 
(додається). 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
49. СЛУХАЛИ: Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок  

в оренду в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

    ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 36 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 

 
11. … Передати фізичній особі-підприємцю Маньковському Вадиму 

Валентиновичу в оренду строком на сорок дев’ять років земельну ділянку 
площею 56 кв.м (кадастровий № 5310436500:14:002:0255) для експлуатації та 
обслуговування магазину продовольчих товарів (Землі роздрібної торгівлі та 
комерційних послуг) по набережній Лейтенанта Дніпрова, 56-Б … 

12. … Передати Мокрому Сергію Вікторовичу – в частці 1/2 та 
фізичній особі-підприємцю Мокрій Ірині Георгіївні – в частці 1/2 в оренду 
строком на п'ятнадцять років земельну ділянку площею 9 кв.м (кадастровий  
№ 5310436500:08:003:0103) для експлуатації та обслуговування окремого входу 
та демонстраційної вітрини до вбудованого магазину промислових товарів (код 
КВЦПЗ В 03.07) по вул. Шевченка, 32 … 

13. … Передати Жуковицькому Олександру Альбертовичу в оренду 
строком на п'ятнадцять років земельну ділянку площею 6 кв.м (кадастровий  
№ 5310436500:08:003:1043) для експлуатації та обслуговування окремого входу 
до магазину (код КВЦПЗ В 03.09) по вул. Небесної Сотні, 8/3 … 

14. … Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ІНТЕРАРТ» в оренду строком на п'ятнадцять років 
земельну ділянку площею 52 кв.м (кадастровий № 5310436500:08:003:0515) для 



експлуатації та обслуговування прибудови з окремим входом до магазину 
непродовольчих товарів, що використовується як ломбард (код КВЦПЗ В 03.07) 
по вул. Гагаріна, 15/34 … 

15. Передати фізичній особі-підприємцю Шаміній Вікторії Григорівні 
в оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку площею  
1400 кв.м (кадастровий № 5310436500:08:006:0059) для експлуатації та 
обслуговування станції технічного обслуговування (код КВЦПЗ В 03.14) по 
вул. Велика набережна, 2-Г … 

16. Передати фізичній особі-підприємцю Гончару Ігору Вікторовичу в 
оренду строком на сорок дев’ять років земельну ділянку площею  
130 кв.м (кадастровий № 5310436500:08:003:0752) для експлуатації та 
обслуговування магазину промислових товарів (Землі роздрібної торгівлі та 
комерційних послуг) по вул. Троїцькій, 70 … 

17. Припинити Мусаковській Олені Петрівні право користування 
земельною ділянкою площею 144 кв.м, наданою для експлуатації та 
обслуговування трьох окремих входів та демонстраційної вітрини до 
вбудованого магазину продовольчих товарів з кафетерійним відділом та 
благоустрою прилеглої території по вул. Вадима Пугачова, 49 та розірвати 
договір оренди землі, зареєстрований у книзі записів реєстрації державних 
актів на право власності на земельну ділянку та право постійного користування 
землею, договорів оренди землі 15.09.2010 за № 041057500291, за взаємною 
згодою сторін у зв’язку з поділом земельної ділянки … 

18. Передати Мусаковській Олені Петрівні в оренду строком на сорок 
дев’ять років земельну ділянку площею 56 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:03:003:0305) для експлуатації та обслуговування трьох окремих 
входів та демонстраційної вітрини до вбудованого магазину продовольчих 
товарів з кафетерійним відділом та благоустрою прилеглої території (код 
КВЦПЗ В 03.07) по вул. Вадима Пугачова, 49 … 

19. Передати Ющенко Аллі Аркадіївні – в частці 526/1000, фізичній 
особі-підприємцю Ткаличу Сергію Вікторовичу та фізичній особі-
підприємцю Ткаліч Світлані Юріївні – в частці 278/1000, фізичній особі-
підприємцю Дорофєєвій Марині Анатоліївні та фізичній особі-підприємцю 
Шурубурі Тетяні Володимирівні – в частці 196/1000, в оренду строком на 
п'ятнадцять років земельну ділянку площею 541 кв.м (кадастровий  
№ 5310436500:08:003:1044) для експлуатації та обслуговування будівлі 
магазину промислових товарів та адміністративно-побутових приміщень (код 
КВЦПЗ В 03.07) по вул. Ігоря Сердюка, 37/18 … 

20. Передати Публічному акціонерному товариству «Укртелеком» в 
оренду строком на двадцять п’ять років земельну ділянку площею 26 кв.м 
(кадастровий № 5310436100:07:001:0845) для експлуатації та обслуговування 
будівлі блок-кімнати (код КВЦПЗ J 13.01) по просп. Свободи, 79-А … 

21. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ОІЛГАЗ-ІНВЕСТ» в оренду строком на  
п'ятнадцять років земельну ділянку площею 949 кв.м (кадастровий  



№ 5310436100:07:003:0833) для експлуатації та обслуговування газозаправної 
станції (код КВЦПЗ В 03.07) по вул. Залізничній, 12 … 

22. … Передати фізичній особі-підприємцю Блажку Ігору 
Володимировичу в оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку 
площею 104 кв.м (кадастровий № 5310436100:02:003:0726) для експлуатації та 
обслуговування тимчасової споруди торгового призначення для здійснення 
підприємницької діяльності – торговельного сезонного майданчика з навісом, 
для організації громадського харчування (код КВЦПЗ В 03.07) по  
вул. Воїнів-інтернаціоналістів, в районі будинку № 6-Б … 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 

 
23. … Передати ОБСЛУГОВУЮЧОМУ КООПЕРАТИВУ «КВАРТАЛ 

278» в оренду строком на три роки земельну ділянку площею 12441 кв.м 
(кадастровий № 5310436100:04:003:0293) для закінчення будівництва 
гаражного кооперативу «Квартал 278» з улаштуванням під’їзної дороги (код 
КВЦПЗ В 02.09) по вул. Михайла Грушевського, 9 … 

24. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ФОРПОСТ-ІКС» в оренду строком на три роки 
земельну ділянку площею 3600 кв.м (кадастровий № 5310436100:03:003:0164) 
для закінчення будівництва багатоповерхового житлового будинку з 
вбудованими приміщеннями (код КВЦПЗ В 03.07) пров. Олега Кошового, 12 … 

25. Передати ПІДПРИЄМСТВУ З 100 % ІНОЗЕМНИМИ 
ІНВЕСТИЦІЯМИ «БІЛЛА-УКРАЇНА» в оренду строком на сорок  
дев’ять років земельну ділянку площею 5582 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:08:004:0081) для експлуатації та обслуговування торговельного 
центру (код КВЦПЗ В03.07) по вул. Театральній, 4-А … 

26. … Передати фізичній особі-підприємцю Галеті Дмитру 
Миколайовичу в оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку 
площею 59 кв.м (кадастровий № 5310436500:09:004:0131) для експлуатації та 
обслуговування павільйону міні-магазину (Землі роздрібної торгівлі та 
комерційних послуг) по вул. Велика набережна, 35-Б … 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

(пропозиція приймається) 



Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Просив надати роз’яснення щодо п.24 ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ФОРПОСТ-ІКС», зауважив на поданні технічної 
правки щодо цього підприємства. 
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
 
 Надав інформацію стосовно робіт, які зобов’язане виконати зазначене 
підприємство, та строків виконання робіт. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«На засіданні постійної депутатської комісії з питань екології, 
регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури (голова 
комісії Ульянов Р.А.) 24.06.2016 при розгляді проекту рішення «Про надання, 
вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в м. Кременчуці» 
запропоновано: 
 
«9. Затвердити товариству з обмеженою відповідальністю «МіС» технічну 
документацію із землеустрою…по вул.Велика набережна, 28…» - зняти на 
доопрацювання». 
 
ВИСТУПИ: 
 
Костромінов С.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

     «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Висловив свою думку щодо ситуації з кафе «Афіни». Відмітив, що всі 
роботи виконувались не по закону. Просив підтримати пропозицію земельної 
комісії - зняти питання на доопрацювання. 
 
Федорченко Р.А. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 Прокоментував виступ депутата Костромінова С.А., зазначив на його 
некомпетентності. 
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
(з місця, без мікрофону) 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Зазначив на необхідності вивчення питання, усунення існуючих претензій 
шляхом вироблення плану якихось дій. 



Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Об’єднання  
(з місця)          «САМОПОМІЧ» 
 
 Пояснила вимоги та претензії мешканців мікрорайону, наголосила на 
пропозиції земельної комісії. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 Звернув увагу депутатів на ст.87, 88 Регламенту міської ради. 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Закликав припинити так званий терор підприємців.   
 
Терещенко Д.Ю. - депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Закликав депутатів після голосування та закінчення сесії виїхати до цього 
закладу і перевірити всі факти, які були тут озвучені. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Повідомив про технічну правку до проекту рішення стосовно надання 
строків оренди. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування надання слова представникам громади 1-го 
Занасипу. 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

(поіменне голосування) 
 

Чумак І.Л. - мешканка 1-го Занасипу 
 
 Висловилась стосовно ситуації «Афін» та човнової станції. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування технічну правку: 

«На засіданні постійної депутатської комісії з питань екології, 
регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури (голова 
комісії Ульянов Р.А.) 24.06.2016 при розгляді проекту рішення «Про надання, 



вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в м. Кременчуці» 
запропоновано: 
«9. Затвердити товариству з обмеженою відповідальністю «МіС» технічну 
документацію із землеустрою…по вул.Велика набережна, 28…» - зняти на 
доопрацювання». 
 

Голосували:  «за» - 13 
«утрималось» - 3 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 20 

(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування технічну правку депутата Плескуна О.В.: 
 «п.9 змінити: після слів «за умови виконання п.9.2 цього рішення в 
оренду строком…»  словами «на три роки» і далі по тексту». 

 
Голосували:  «за» - 12 

«утрималось» - 4  
«проти» - 1 
«не голосувало» - 20 

(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування технічну правку депутата Плескуна О.В.: 
 «п.24 змінити та записати: «Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ФОРПОСТ-ІКС» в оренду строком на два роки  і 
далі по тексту». 

 
Голосували:  «за» - 13 

«утрималось» - 1 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 20 

(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як  рішення міської  

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 3  



«проти» - 0 
«не голосувало» - 10 

(поіменне голосування) 
 
 Міський голова повідомив, що одноразово можна прийняти процедурне 
рішення про інший розпорядок роботи на пленарний день. Запропонував 
продовжити роботу сесії до 22.00 год. або закінчити сьогодні. 
 Поставив на голосування питання про продовження сесії до 22.00 год. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 7 

(процедурно рішення прийнято) 
 
 Оголошено перерву на 5 хв. 
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запросив депутатів займати місця в залі. 
Зареєструвалось – 30 депутатів. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили депутати. 

 
50.СЛУХАЛИ:  Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 

 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
 

Міський голова поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
 Депутат Макаров А.І. просив зарахувати його голос «за» (всього «за» - 
31). 
Малецький В.О. – міський голова 
 

  
Управління земельних ресурсів пропонує включити додатково до 

проекту рішення «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок» 
наступні пункти: 

 



4. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди землі 
з 05.07.2016 строком на двадцять п’ять років, договір оренди землі, 
зареєстрований у книзі записів реєстрації державних актів на право власності 
на земельну ділянку та на право постійного користування землею, договорів 
оренди землі 10.12.2012 за № 531040004000549, укладений між 
Автозаводською районною радою та Петровським Олександром Яковичем, 
зі зміною умов, на підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка 
площею 684 кв.м (кадастровий номер 5310436100:04:002:0819) для городництва 
(код КВЦПЗ А 01.07) по вул. Козацькій, 104-Б … 

5. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 
землі з 25.06.2016 строком на три роки, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований 25.06.2014 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 6143938, підстава внесення запису індексний № 14055438 від 26.06.2014), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та ТОВАРИСТВОМ З 
ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ЄВРОПАБУД», зі зміною умов, на 
підставі якого у користуванні перебувала земельна ділянка площею 6222 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:08:005:0782) для закінчення будівництва 
комплексу громадських будівель та споруд (код КВЦПЗ В 03.09) по  
вул. Першотравневій, 22-А … 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 Просив начальника управління земельних ресурсів надати коротку 
інформацію з цього питання. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Повідомила, що Кременчуцької міської ради звернулося підприємство 
«ЄВРОПАБУД» щодо поновлення договору оренди землі, 25.06.2016 
закінчився попередній договір оренди землі, вони звернулися у встановлені 
законом терміни.  
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 Зазначив, що на тому місці довгий час нічого не будується, то навіщо 
продовжувати термін оренди. Цікавився планами забудовника. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Пояснила, що там є об’єкт незареєстрованого будівництва з присвоєною 
окремою поштовою адресою. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 



 Просила заслухати представника замовника, цікавилась можливостями  та 
технічними умовами висотної забудови по бульв.Пушкіна. 
 
Моцар В.А. – директор фірми-забудовника 
 
 Надав інформацію стосовно земельної ділянки та забудови на ній, 
відповів на запитання депутатів. 
 
 Міський голова цікавився завершеністю будівництва спорткомплексу 
«Спорт-лайф». 
 
 Безверха І.О., Волощенко О.Г. надали інформацію щодо відповідності 
забудови архітектурі міста та проведення будівельних робіт, що не суперечить 
земельному та містобудівному законодавству, громадського обговорення. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
                            Порошенка «Солідарність» 
 
 Підтримав пропозицію забудовника щодо будівництва 26-типоверхівок. 
 
Федорченко Р.А. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив на підтримці забудовника та просив підтримати даний проект 
рішення. 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Висловив свою точку зору щодо цієї забудови та наголосив на довірі 
професіоналам. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Висловилась стосовно спорткомплексу «Спорт-лайф», цікавилась 
необхідністю забудови в центрі міста та кількістю учасників в громадському 
обгорненні  щодо будівництва. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 Висловився про великий обсяг робіт, що необхідно буде провести 
забудовнику Моцарю В.А., про створення сотень робочих місць та розвиток 
мереж інфраструктури. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловився в підтримку забудовника, зазначив на великій кількості нової 
техніки та необхідності будівництва житла. Підтримав цей проект. 



 Міський голова поставив на голосування доповнення до проекту рішення 
(п.4, 5), зачитані раніше. 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що виникало питання стосовно поновлення шляхом 
укладення додаткової угоди до договору оренди землі терміном до 26.05.2021 
ТОВ «Крметрансбудсервіс» (п.3 проекту рішення «Про поновлення договорів 
оренди земельних ділянок») – пропонується термін до 2019 року, надається 
всім на три роки. 
 Поставив на голосування цю технічну правку. 
 

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 1 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 7 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  
ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 5 
 

51. СЛУХАЛИ:    Про надання земельних ділянок в постійне користування в  
м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу  проект рішення. 

 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання земельних ділянок в постійне користування в м. Кременчуці» включити 
додатково наступний пункт: 

3. … Надати Комунальному підприємству «Спеціалізований комбінат 
ритуальних послуг» в постійне користування земельну ділянку площею 
196327 кв.м (кадастровий № 5310436100:01:002:0160) для експлуатації та 
обслуговування 1-ї та 2-ї черг міського кладовища (код КВЦПЗ В 03) по 
вул. Свіштовській ... 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 

проекту рішення «Про надання земельних ділянок в постійне користування 
в м. Кременчуці» доповнивши пункт 3 підпунктом наступного змісту: 

«3.4. Надати Комунальному підприємству «Спеціалізований комбінат 
ритуальних послуг» згоду на поділ земельної ділянки площею 196327 кв.м 
(кадастровий № 5310436100:01:002:0160) для експлуатації та обслуговування  
1-ї та 2-ї черг міського кладовища (код КВЦПЗ В 03) по вул. Свіштовській на 
дві земельні ділянки: 

- земельної ділянки № 1 – площею 194577 кв.м для експлуатації та 
обслуговування 1-ї та 2-ї черг міського кладовища; 

- земельної ділянки № 2 – площею 1750  кв.м. для експлуатації та 
обслуговування 1-ї та 2-ї черг міського кладовища, у зв’язку з майбутнім 
будівництвом часовні (каплички) на Свіштовському кладовищі.» 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  
ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 



52. СЛУХАЛИ:    Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у  
м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління  

      земельних ресурсів виконавчого   
      комітету 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу  проект рішення. 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання згоди на встановлення земельних сервітутів у м. Кременчуці» 
включити додатково наступні пункти: 

 

4. … Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в сервітутне користування строком на один рік 
земельну ділянку площею 295 кв.м (кадастровий №5310436100:08:005:0826) 
для будівництва кабельних ліній 0,4 кВ від ЗТП-7 до житлового будинку з 
нежитловими приміщеннями на першому поверсі (код КВЦПЗ J 14.02) в межах 
території земельної ділянки № 31 по вул. Троїцькій … 

5. … Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в сервітутне користування строком на один рік 
земельну ділянку площею 202 кв.м (кадастровий №5310436100:08:002:1068) 
для будівництва кабельних ліній 0,4 кВ від ЗТП-7 до житлового будинку з 
нежитловими приміщеннями на першому поверсі (код КВЦПЗ J 14.02) в межах 
території земельної ділянки № 31 по вул. Троїцькій … 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання згоди на встановлення земельних сервітутів у м. Кременчуці» 
включити додатково наступні пункти: 



 

6. … Передати ПІДПРИЄМСТВУ З 100% ІНОЗЕМНИМИ 
ІНВЕСТИЦІЯМИ «БІЛЛА-УКРАЇНА» в сервітутне користування строком на 
три роки земельну ділянку площею 699 кв.м (кадастровий 
№5310436100:08:004:0112) на право проїзду по наявному шляху на основну 
земельну ділянку (код КВЦПЗ В 03) по вул. Театральній, 4-А … 

7. … Передати ПІДПРИЄМСТВУ З 100% ІНОЗЕМНИМИ 
ІНВЕСТИЦІЯМИ «БІЛЛА-УКРАЇНА» в сервітутне користування строком на 
три роки земельну ділянку площею 719 кв.м (кадастровий 
№5310436100:08:004:0113) на право проїзду по наявному шляху на основну 
земельну ділянку (код КВЦПЗ В 03) по вул. Театральній, 4-А …  

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
53. СЛУХАЛИ:    Про   внесення   змін   до   рішень  органів  місцевого   

самоврядування в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління  

      земельних ресурсів виконавчого   
      комітету 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Запропонував проголосувати за основу проект рішення. 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 



 
7. Внести зміни в пункт 22 рішення Кременчуцької міської ради                     

від 31.05.2016 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду та відмову в наданні в оренду земельної ділянки в м. Кременчуці» 
щодо передачі Товариству з обмеженою відповідальністю – Фірма 
«ЮРБІЗНЕСКОНСАЛТИНГ» в оренду земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування окремих входів до вбудованих приміщень, які 
використовуються як туристична агенція по вул. Соборній, 40/2, а саме: 

- підпункт 22.2.4 викласти в наступній редакції: «В місячний термін після 
державної реєстрації права оренди земельної ділянки нарахувати та сплатити 
оренду плату за використання земельної ділянки площею 122 кв.м в розмірі  
10 % від нормативної грошової оцінки землі з дня прийняття цього рішення до 
дня державної реєстрації права оренди земельної ділянки.» 

8. Внести зміни в пункт 14 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 29.05.2014 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду м. Кременчуці» щодо передачі фізичній особі-підприємцю 
Сахаровій Світлані Георгіївні в оренду земельної ділянки для  
експлуатації та обслуговування будівлі бару з сезонним майданчиком по  
вул. Республіканській, 110-А, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 30.12.2016». 
9. Внести зміни в пункт 4 рішення Кременчуцької міської ради                       

від 31.05.2016 року «Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в  
м. Кременчуці» щодо передачі Пасічник Тетяні Георгіївні у власність 
земельну ділянку для будівництва та обслуговування жилого  
будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи 
Кучми, 10/13, а саме: 

- замість слів «кадастровий номер 5310436500:09:004:0565» читати 
«кадастровий номер 5310436500:09:004:0562». 

10. Внести зміни в пункт 17 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 23.12.2015 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду м. Кременчуці» щодо передачі АВТОГАРАЖНОМУ 
КООПЕРАТИВУ «ЛАДА-1» в оренду земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування гаражів по вул. Володимира Великого, 35, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 30.12.2016». 
11. Внести зміни в пункт 2 рішення Кременчуцької міської ради                       

від 31.05.2016 року «Про погодження технічних документацій із землеустрою 
щодо поділу та об’єднання земельних ділянок в м. Кременчуці» щодо 
погодження фізичній особі-підприємцю Трохимчук Марині Сергіївні 
технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки площею 
1986 кв.м (кадастровий номер 5310436500:12:002:0127) для експлуатації та 
обслуговування частини будівель та споруд промбази по вул. Макаренка, 5, а 
саме: 

- абзац другий пункту викласти в наступній редакції: «- земельна ділянка 
№ 1 – площею 1366 кв.м для експлуатації та обслуговування частини будівель 
та споруд промбази та будівництва  адміністративно-складських приміщень по 



вул. Макаренка, 5, для надання в оренду фізичній особі-підприємцю Трохимчук 
Марині Сергіївні;». 

12. Внести зміни в пункт 19 рішення Кременчуцької міської ради  
від 07.07.2015 року «Про внесення змін до рішень Кременчуцької міської ради» 
щодо внесення змін до договору оренди землі, укладеного між Кременчуцькою 
міською радою та Головним управлінням Міндоходів у Полтавській області, 
правонаступником якого є Головне управління ДФС у Полтавській області, 
на підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка площею 1400 кв.м 
для будівництва багатоповерхового багатоквартирного жилого будинку по  
вул. Гагаріна, в районі школи № 14, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 29.09.2016». 
 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 

 
13. Внести зміни в пункт 7 рішення Кременчуцької міської ради                       

від 23.12.2015 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду в м. Кременчуці» щодо передачі фізичній особі-підприємцю Скидан 
Ганні Іванівні в оренду земельної ділянки для експлуатації та обслуговування 
окремого входу з прибудовами до вбудовано-прибудованого торгово-
побутового комплексу  по вул. Першотравневій, 49/10, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 30.12.2016». 
14. Внести зміни в пункт 8 рішення Кременчуцької міської ради                       

від 23.12.2015 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду в м. Кременчуці» щодо передачі фізичній особі-підприємцю Скидан 
Ганні Іванівні в оренду земельної ділянки для експлуатації та обслуговування 
окремого входу з прибудовами до вбудовано-прибудованого торгово-
побутового комплексу  по вул. Першотравневій, 49/10, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 30.12.2016». 
15. Внести зміни в пункт 39 рішення Кременчуцької міської ради                       

від 31.05.2016 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду та відмову в наданні в оренду земельної ділянки в м. Кременчуці» 
щодо передачі ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«АГРОРЕМБУДСЕРВІС» в оренду земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування прибудови магазину промислових товарів з демонстраційною 
вітриною по просп. Свободи, 124, а саме: 

- термін оренди викласти в наступній редакції: «строком на п'ятнадцять 
років». 



16. Внести зміни в підпункт 1.7 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 23.12.2015 року «Про надання дозволу на розроблення технічних 
документацій із землеустрою щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці» 
щодо надання дозволу Луцик Надії Андріївні, Кухті Олені Іванівні та Кухті 
Михайлу Романовичу на проведення інвентаризації земель, що перебували в 
їх користуванні, для експлуатації та обслуговування міні-пекарні та 
кондитерського цеху, житлових приміщень по вул. Ціолковського, 3-Б, а саме: 

- виключити слова «Луцик Надія Андріївна (ідентифікаційний номер 
1613707264)» по всьому тексту рішення у відповідних до тексту відмінках у 
зв’язку з відчуженням об’єкту нерухомого майна на користь Кухти Михайла 
Романовича. 

17. Внести зміни в пункт 16 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 23.12.2015 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду в м. Кременчуці» щодо передачі фізичній особі-підприємцю 
Кондратець Аліні Володимирівні в оренду земельної ділянки для експлуатації 
та обслуговування окремого входу до адміністративно-офісного приміщення, 
яке використовується для надання перукарських послуг по вул. Івана  
Мазепи, 34/47, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 30.12.2016». 
18. Внести зміни в пункт 7 рішення Кременчуцької міської ради                       

від 07.07.2015 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду в м. Кременчуці» щодо передачі Златопольському Володимиру 
Генріховичу в оренду земельної ділянки для експлуатації та обслуговування 
павільйону для пасажирів на зупинці громадського транспорту «Міський палац 
культури» з вбудованим міні-магазином, кіоском та навісом по  
вул. Першотравневій, 22-Б з урахуванням змін, внесених пунктом 6 рішення 
Кременчуцької міської ради від 23.12.2015 «Про внесення змін до рішень 
Кременчуцької міської ради», а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 30.12.2016». 
19. Внести зміни в пункт 24 рішення Кременчуцької міської ради                       

від 31.05.2016 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду та відмову в наданні в оренду земельної ділянки в м. Кременчуці» 
щодо передачі Товариству з обмеженою відповідальністю «УНІВЕРСАЛ 
СМ» в оренду земельної ділянки для завершення будівництва, експлуатації та 
обслуговування мийки легкових автомобілів по вул. Київській, 65/2, а саме: 

- виключити по всьому тексту рішення слова «експлуатації та 
обслуговування». 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 
 



 Депутат Порицький М.М. ставив запитання начальнику земельних 
ресурсів, отримав вичерпні відповіді. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
54. СЛУХАЛИ:    Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської  

ради від 31 березня 2015 року «Про затвердження Положення 
про порядок забезпечення учасників бойових дій, інвалідів 
війни, а також членів сімей загиблих учасників бойових дій, в 
тому числі учасників антитерористичної операції, земельними 
ділянками із земель комунальної власності міста 
Кременчука». 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління  

      земельних ресурсів виконавчого      
      комітету 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
55. СЛУХАЛИ:    Про резервування земельних ділянок в м. Кременчуці для  

наступного відведення учасникам бойових дій, інвалідам 
війни, а також членам сімей загиблих учасників бойових дій, 
в тому числі учасників антитерористичної операції. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів виконавчого комітету 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 



56. СЛУХАЛИ:  Про делегування повноважень виконавчому комітету  
Кременчуцької міської ради Полтавської області та внесення 
змін до рішення міської ради від 24 лютого 2016 «Про 
затвердження Положення про комісію з розгляду земельних 
спорів та затвердження її складу». 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління  

      земельних ресурсів виконавчого   
      комітету 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу.  

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
 Повідомив, що є пропозиція депутата від фракції УКРОП Кальченка О.В. 
про зняття зазначеного проекту рішення на доопрацювання. 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Висловився щодо подальшого розгляду питань з земельних спорів, надав 
пояснення та виклав свою думку з цього питання. Просив зняти питання на 
доопрацювання. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
  
 Зазначив на необхідності включити депутата, на чиєму окрузі цей спір 
виникає, до складу комісії або запрошувати на засідання комісії. Зазначив, що 
це буде його пропозицією. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
                            Порошенка «Солідарність» 
 
 Пояснив поняття земельних спорів відповідно до законодавства, надав 
роз’яснення щодо необхідності надання таких повноважень виконавчому 
комітету, зазначив, що рішення є абсолютно правильним. 
 
Курченко-Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

        «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 



 Зазначив, що раніше пропонував таке вирішення питання юридичному 
управлінню; нагадав, що вирішення таких питань належало до компетенції 
ліквідованих районних у місті рад; підтримав правильність цього рішення.   
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Ставила питання щодо можливості вирішення спорів між юридичною та 
владою на цій комісії. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав пояснення щодо вирішення подібних питань тільки через суд. 
 
 Поставив на голосування правку від депутатів фракції УКРОП : зняти на 
доопрацювання (пропозицію надавав Кальченко О.В). 

 
Голосували:  «за» - 10 

«утрималось» - 2 
«проти» - 5 
«не голосувало» - 16 

(пропозиція не приймається) 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Озвучив правку депутата Іванна Г.М.: при розгляді питань земельних 
спорів запрошувати депутата, закріпленого за виборчим округом з правом 
голосу.  
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Запропонувала виключити з положення пункт щодо розмежування меж 
районів міста. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  
 Надала пояснення, що ці повноваження покладені Земельним кодексом на 
цю комісію. Зазначила, що Автозаводський і Крюківський райони зазначені 
окремими кадастровими номерами в державній системі координат. Змінити 
межі районів рішенням виконавчого комітету неможливо. 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування правку Піддубної О.М. 
 

Голосували:  «за» - 9 
«утрималось» - 1 
«проти» -4 
«не голосувало» - 20 

(пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6  

 
57. СЛУХАЛИ: Про перерозподіл бюджетних асигнувань, затверджених в  

міському бюджеті м. Кременчука на 2016 рік. 
Доповідач: Воловик М.Л. – начальник КВП «Кременчуцьке  

        міське управління капітального  
        будівництва» 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу.  

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
 Озвучив технічну правку:  
 «До пункту 3 дописати наступне речення: «…постійну депутатську 
комісію з питань бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку та 
інвестиційної політики (голова комісії Плескун О.В.)». 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 
ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
58. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою  

щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
59. СЛУХАЛИ: Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м.  

Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
60. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми соціального забезпечення та  

соціального захисту населення м.Кременчука «Турбота» на 
2016 рік. 
Доповідач: Шибашов В.В. – депутат міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу.  



Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 Озвучив технічну правку: 
«Назву проекту рішення викласти в редакції: «Про внесення змін до 

рішення міської ради від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми 
соціального забезпечення та соціального захисту населення м.Кременчука 
«Турбота» на 2016 рік». 

Пункт перший проекту рішення викласти в редакції: «Департаменту 
праці, соціального захисту населення та питань АТО виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області (Поляков В.Ю.) внести зміни 
до рішення міської ради від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми 
соціального забезпечення та соціального захисту населення м.Кременчука 
«Турбота» на 2016 рік», передбачивши наступні заходи:…» і далі по тексту». 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
61. СЛУХАЛИ: Про прийняття міської Програми надання фінансової  

допомоги неприбутковим громадським волонтерським 
організаціям в АТО м. Кременчука на 2016 – 2017 роки. 
Доповідач: Павленко Г.М. – депутат міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Полюхович С.А. - керівник громадського об’єднання «Громадський контроль  
   та допомога» (від імені розробника) 

 
 Зазначив на волонтерській діяльності, ролі волонтерів в житті української 
армії та м.Кременчука. Відмітив, що ніякої допомоги (державної) волонтери не 
отримують. Повідомив про нестачу коштів. Продемонстровано фото про 
діяльність кременчуцьких волонтерів. Зауважив на проведенні конкурсу 
волонтерських організацій. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 



 Зазначив на необхідності погодження проекту цього рішення та 
обговорення цього питання.  
 
Полюхович С.А. погодився зняти цей проект на доопрацювання. 
 

(в залі обговорення без мікрофону) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу.  
 

Голосували:  «за» - 19 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(не набрано необхідної кількості голосів) 
 

62. Різне. 
 
Жоган Юрій – громадський активіст 
 

Проінформував про наслідки співпраці з компанією  «ДІПРОмісто» та 
можливі наслідки будівництва багатоповерхівки. 

 
Савченко О.В. - громадський діяч м.Кременчука, голова Кременчуцької   

міської організації політичної партії  «Патріот»  
 

Зауважив про єдиному підході до всіх доповідачів, підготовку до 
святкування Дня Незалежності в місті. 

 
Трофименко В.І. – громадська діячка м.Кременчука  
 

Висловилась щодо нагородження керівників нагородами Московського  
патріархату та пропозиції зазначеним церквам ввійти до Київського 
патріархату.  
 
Марченко Анатолій – голова громадської організації «Нове серце» 
 

Проінформував про підтримку двох міжнародних проектів, про 
сподівання на подальшу співпрацю. 
 
Харченко Л.Ю. – громадський активіст м.Кременчука 
 

Висловився щодо перевірки органами СБУ нагородження нагородами 
Московського патріархату. 



Цабак К. Ф. – мешканка міста  Кременчука 
 

Продемонструвала ескіз пам’ятника Почаївської Божої Матері на площі 
Перемоги, просила не відмовити. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Проінформував присутніх про дату позачергової та наступної чергової 
сесій Кременчуцької міської ради. 
 

(Звучав Гімн України) 
 
 
МІСЬКИЙ ГОЛОВА       В.О. МАЛЕЦЬКИЙ 
 
 
ГОЛОВА СЕКРЕТАРІАТУ     З.В. ПРОЦЕНКО 
 
 


